
ZAPIS
z 4. zasedéni
ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE
konaného dne 25. dubna 2023 ve 13:00 hod.

UCAST NA 4. ZASEDANi ZASTUPITELSTVA MESTA:
. poéet pfitomnflch élenfl zastupitelstva mésta 31
. poéet nepfitomnYch élenfl zastupitelstva mésta 2
. tajemnice MMT
. vedouci odborfl MMT dle prezenénl' listiny
o zapisovatelka

PROGRAM:

1. Zahéjenl'

2. Schvéleni programu 4. zasedéni zastupitelstva mésta

3. Uréeni ovéfovatelfl usnesenl' a zépisu

4. Zpréva ke kontrole plnénl' usnesem’ zastupitelstva mésta

5. Zpréva o éinnosti rady mésta a orgénfl zastupitelstva mésta mezi zasedénl'mi zastupitelstva
mésta

6. PFehled provedenSIch rozpoétch opatfenl' mésta schvélenYch Radou mésta Tfince

v obdobl' od poslednl'ho zasedéni Zastupitelstva mésta TFince a plnénl' rozpoétu mésta

k 31.03.2023

7. Rozpoétové opatfem’ rozpoétu statutéml'ho mésta Tfince na rok 2023

8. Stanovy spoleénosti Distribuce tepla Tfinec, a. s.
9. Zména (‘2. 5 Uzemnl'ho plénu Tfinec
10. Zména (‘2. 6 Uzemnl'ho plénu Tfinec

11. Informace o hospodafenl' Fondu sociélni pomoci mésta Tfince v roce 2022

12. Individuélni iédosti organizaci Charita Fri/dek - Mistek a Arméda spésy v Ceské republice,

z. s., o poskytnutl' L'Jéelové neinvestiénl' dotace na registrované sociélnl' sluiby z rozpoétu

statutémiho mésta Tfince pro rok 2023

13. Smlouva o poskytnutl' individuélni dotace é. 2023/07/10/Se na provoz Muzea Tfinecky’lch

ielezéren a statutérnl'ho mésta TFince pro rok 2023

14. Poskytnutl' individuélnl'ch dotaci v roce 2023

15. Poskytnutl' individuélnl' dotace v roce 2023 na projekt ,,CHAMP|ONS OF THE FUTURE

a FIA KARTING EUROPEAN CHAMPIONSHIP“

16. Postoupenl' pohledévky

17. PFevod pozemkfl v k. L'I. Tfinec do vlastnictvi statutérnl'ho mésta Tfinec

18. Odprodej pozemkfl parc. é. 719/7, 719/3, 721/2 3 719/4 v k. L'I. Lyibice

19. Odprodej éésti pozemku parc. é. 561/6 v k. L'I. Dolm’ Liétné



20. Odprodej éésti pozemku parc. é. 855/1 v k. L'I. Dolm’ Ll'étné

21. Névrh na vystoupem’ statutérm’ho mésta Tfinec ze Sdruieni pro rozvoj Moravskoslezského
kraje, z. s.

22. Jednaci féd Zastupitelstva mésta TFince

23. Rflzné

24. Zévér

ZAHAJENi
4. zasedénl' zastupitelstva mésta zahéjila primétorka mésta RNDr. Véra Palkovské
ve 13:00, omluvila pana Jana Walicu a Bc. Miroslava Martince a pfivitala véechny pfl’tomné.

O prabéhu zasedéni zastupitelstva mésta se por'izuje zvukovy zéznam, ktery slouéijako pomocné
evidence pro vérohodné zpracovéni zépisu zastupitelstva mésta a spoleéné se zéznamy
o prabéhu hlasovéni je pr'ilohou zépisu. Pisemny zépis zachycuje pouze podstatné skutec'nosti
celého prfibéhu jednéni.

SCHVALENi PROGRAMU 4.VZASED/:\Ni
ZASTUPITELSTVA MESTA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/73/2023
1) schvélilo

program 4. zasedéni zastupitelstva mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e od pana Turka obdriela iédost o zaFazeni bodu s nézvem
,,Souhrnné informace o doposud méstem pofizem’lch a vypracovanSIch studil'ch a koncepcich
k vyuiiti méstského areélu a pozemkfl na Javorovém a pfedstaveni vizi dal§iho moiného vyuiiti
a rozvoje v pfl’étl'ch letech“ do programu ai po zvefejnéni pozvénky a navrhla proto, ie by
informaci podala jako prvnl' v bodé Rfizné.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 1: pro 31 proti 0 zdriel se 0

URéENi ovEROVATELU USNESENi A zAPIsu
Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/74/2023
1) uréilo

ovéfovatele usnesenl' a zépisu: > Mgr. lvo Kaleta
' Radim Kozlovsky

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — navrhla, aby za ovéfovatele usnesenl' a zépisu byli uréeni Mgr. Ivo Kaleta
a Radim Kozlovsky.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 2: pro 31 proti 0 zdriel se 0
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ZPRAVA KE KONTROLE PLNENi USNESENi
ZASTUPITELSTVA MESTA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/75/2023
1) schvélilo

zprévu ke kontrole plnénl' usneseni zastupitelstva mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e prvnI' usneseni, které se tyké spolku FOTBAL TRINEC se pInI'
prflbéiné a druhé usneseni, které souvisi se zménou zéstupcfl mésta v orgénech obchodnl'ch
spoleénosti smajetkovou uéastl' mésta bude splnéno a2 12.09.2023. Konstatovala, 2e pro
4. zasedéni zastupitelstva mésta nejdou iédné usneseni.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 3: pro 31 proti 0 zdriel se 0

ZPRAVA o CINNOSTI BADY MESTA A ORGANU
ZASTUPITELSTVA MESTA MEZVI ZASEDANIMI

ZASTUPITELSTVA MESTA
Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 04l76l2023
1) schvélilo

zprévu o éinnosti rady mésta a orgénfl zastupitelstva mésta mezi zasedénl'mi zastupitelstva
mésta.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — informovala o koném’ schflzi rady mésta a zasedénl' osadnl'ch v9borfl. Pozvala
na setkéni s obéany, které probéhne 10.05.2023 v 16:00 v Dolni Liétné. Pozvénka bude
zveFejnéna na webovych strénkéch mésta. ,,Toto setkénl' s obéany se koné v Dolni Liétné, protoie
nés oslovil osadnl' vilbor. A vidy tomu tak bylo, kdyi jsme osloveni osadnl'm vorem, snaiime se,

vedoucich odborfl, véetné méstské policie a Policie CR, abychom mohli na nékteré véci promptné
reagovat.“
Podala informace tYkajici se ruéeni poét. ,,Jakmile jsem do datové schrénky obdriela informaci
0 tom, které poboéky poéty na L'Izemi mésta Tfince budou zruéeny a které zflstanou, obrétila jsem
se nejprve prostfednictvim poslankyné parlamentu panl' Golasowské, kdy jsem napsala dopis
pFimo panu ministru Rakuéanovi. Poiédala jsem ho o pFehodnocenI' rozhodnutl' zruéeni poboéek
poéty na Uzeml' mésta Tfince 3 mm, 2e chépeme snahy souéasné vlédy o snl'ienl' nékladfil na
provoz poét, které jsou dlouhodobé ztrétové. Nés zejména trépl' zruéeni poboéky na ulici Frydecké
vobchodnl'm domé Tesco. S tI'mto takto nesouhlasime. Nechala jsem vypracovat materiél, ve
kterém jsou shrnuty véechny poboéky vinci (Poétovm’, na Jablunkovské, vOIdFichovicich,
vTescu, na Sosné a vTFinecch ielezérnéch). Vzali jsme v potaz bezbariérovost. dostupnost
MHD, blizkost parkovénl', oteviraci dobu a rozprostfenost poboéek na L'Izeml' mésta TFince.
Z tohoto jednoznaéné vyplynulo, 2e pro nés je zésadnl' poboéka na néméstl' TGM, dle uvedenYch
argumentfl, a potom poéta v Tescu. S tim, 2e poéta na Poétovni mé parkovém’ na vzdélenéjéim
a problémem je i bezbariérovost. Na zékladé toho mi pan ministr odpovédél velmi promptné, 2e
chépe a bere v potaz argumenty, ale ie méme jednat se zéstupci Ceské poéty, ktefi' osobné
vysvétli nastalou situaci, odflvodnl' vybér ruéenSIch poboéek a budou diskutovat o budoucim
zajiéténl' poétovm’ch sluieb. Nésledné jsem se obrétila na krajského feditele poéty pana Smyéka,
se ktee jsem se, kromé nékolika telefonl‘] dvakrét setkala, zejména z dCIvodu zachovénl' poboéky
vTescu. Informoval mné 0 tom, 2e nékteré kroky jsou mimo jeho kompetence, a protoie jsem
dCIrazné iédala, aby pFehodnotili zruéem’ poboéek na Uzeml' mésta Tfince, tak 18.04.2023
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povéreny generalni Feditel (nejvyééi predstavitel) Ceské poéty dorazil do Trince, aby se podI'vaI na
misto samé. Velmi si toho vaiim, 2e pfijel a probrali jsme véechny moinosti. Budu citovat. Pan
Miroslav Stépan, nejvyééi predstavitel, rekl: ,,Poboéka Tesco neni pro potreby poéty zcela idealni,
potrebovali bychom tam vétéi prostory. Do doby nei najdeme optimalni nahradu za poboéky na
ulici Poétovni a Fry/decka, zachovéme jejich provoz. Budeme poti'ebovat spolupraci mésta pri
vyjednévéni a Lipravé najemnich podml'nek v Tescu. Chceme takyjednat o néjemnl'ch podminkach
poboéky na namésti TGM. Cilem spoleénosti je dlouhodobé udriitelny koncept poétovni
infrastruktury ve mésté Trinci, kde bude hrat roli jak ekonomika, tak klientské poiadavky.“
ZdCIraznila jsem, ie naée priority jsou jednoznaéné jasné — bezbariérovost, moinost parkovanl',
vhodna provozni doba. Pokud vznikne nova poéta vTrinci, které nahradi poéty na Poétovni
a v Tescu, tak by se méla nachazet v |oka|ité, které je dostupna i pro obéany pfiméstsch éastl',
éili v dosahu autobusové dopravy. Musi jI't o adekvétni nahradu. Ty citace jsou i nahrany. Na to
pan Stépén: ,,Chceme mI't v Trinci moderni poboéku nové generace, které zajisti poétovni sluiby
a sluiby naéich partnerfl — CSOB, CSOB pojiét’ovny a CEZ prodej. Potrebujeme prostory takové
velikosti, abychom mohli koncentrovat celé portfolio naéich sluieb.“ V patek veéer mi volal krajsky

.vv.

v...

a v Ti'inci je napsana poéta na ulici Fri/decké v Tescu. V této chvili na Fri/decké v Tescu zflstévé,
tak jsme se dohodli. Ale hledéme, v té chvili vim, o tfech variantach. Nebudu vém je nyni
prozrazovat. Tak, aby to bylo v blizkosti plus bezbariérovost, dostupnost, parkovani a oteviraci
doby. Protoie, kdyi jsme délali hodnoceni, bylo na néktech poboékach do 14:00. Pro spoustu
|idi je poéta do 14:00 naprosto nedostupna. Drime si palce. Doufam, ie se domluvime tak, aby to
bylo pro obéany mésta Trince vyhodné. Vic vam k tomu ted' i'l'ct nemohu, protoie to neni uzavreno.
Jakykoliv daléi krok bude pan Cieslar zverejr'iovat, abyste byli vy jako zastupitelé a obéané detailné
informovéni, protoie nam jde dlouhodobé o transparentnost.“

Mgr. Turek — ,,Predesilém, ie v tuto chvili jsme na jedné lodi, neni nutné predjimat néjaké daléi
\v/éci. Chci se zeptat. Kdyi jste jednala, vyménila jste nebo souhlasila jste se zaménou poboéek?
29 by pi'ipadné padla poéta (“3. 5 v Oldrichovicich?“

RNDr. Palkovské — ,,Zajimal jste se 0 to, a Vite, a tady to dokonce je, ie je to Wména za
Oldrichovice. Protoie poéta v Oldrichovicich ma pouze signélni zarizeni. Pan Kozlovsky vém mflie
detailné popsat, jaky problém mé voziékar na této poété byt obslouien. Poéta ma signélni zarizeni
oznaéené piktogramem k privoléni obsluhy, umisténl' je u vchodu po§ty. Bezbariérovost tam neni.
V pondéli od 13 do 18 hodin, ale v L'Itery pouze do 14 hodin, ve étvrtek do 14 hodin a v patek také
do 14 hodin. Kdyi vezmeme v potaz argumenty, o ktery'Ich jsem tady hovorila — bezbariérovost,
dostupnost, oteviraci doba, tak poboéka v Tescu je Uplné nékde jinde.“

Mgr. Turek — ,,0 tom jé spor nevedu. Ja jsem se ptal, jestli jste souhlasila s tim, 2e kus za kus
padne. Pfestoie poéta ('3. 5 v Oldrichovicich dle jachsi kritérii Ceské poéty a generalnl'ho Feditele
pCIvodné splfiovala ta kritéria a proto byla zachovana. Ja jsem nechtél handlovat. Ja jsem chtél
obecné dostupnost, aby byla zachovana obéanska vybavenost. Podle poslednich éisel je tady ui 8
zastupitelfl z Oldrichovic, takie predpokladam, ie i ostatni se k tomu mfliou vyjadrit. Mam potom
druhy dotaz.“

RNDr. Palkovské — ,,Vy byste na tom jednani trval tvrdé na Oldfichovicich?“

Mgr. Turek — ,,Ja bych tvrdé trval na tom, aby mi poéta opravdu prednesla kritéria, na zakladé
kterflch se rozhodla. Protoie, jestli se nepletu, opravte mé, tak napr. poéta (‘3. 5 je v méstskflch
prostorech. Je to tak?“

RNDr. Palkovské — upresnila, 2e jde o poétu v Oldrichovicich. ,,Vzhledem k tomu, 2e u toho jednani
jsme byli vedeni mésta, tak ja nehandluji. Ja v iivoté nikdy nehandluji. Ja zjiét’uji jenom moinosti,
jaké jsou. A pro nas bylo v tuto chvili hlavnim cilem zachovani poboéky v Tescu. Neumim
handlovat.“

Mgr. Turek— ,,Takie jste nenabidla tu vyménu?“
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RNDr. Palkovské — ,,Nehand|uji. Bavili jsme se 0 tom, které z téch poét je pro mésto, pro obéany
naéeho mésta dfiileiitéjéi. To neni handl. Tim bych to uzavrela.“

Mgr. Turek — ,,Jste si tak jisté, ie ty Oldrichovice nejsou zas tak dflleiité pro ty obéany
v Oldrichovicich? Prestoie splnily, ted” rlkém éisté ty poétovni kritéria, ten rédius atd. Mimochodem
poéta 1 mé taky tlaéitko pro invalidy, aby se dostali nahoru. Abychom byli férovi s tim pristupem.“

RNDr. Palkovské — ,,To neni dobré. To vém zdravotné hendikepovani potvrdi, 2e je to velmi
problematické. To znamené, nehandluji. Jé jsem chtéla, aby byly zachované ty poéty, které jsou
nejvice navétévované, jsou bezbariérové, dostupné, maji MHD a dlouhou oteviraci dobu. Vic
k tomu riot nemohu. A z pohledu priméstskych ééstl', at’ je to Tyra, Karpentné, Guty, Nebory, i'eéila
jsem to i s predsedou osadniho vyboru v Neborech, tak jednoznaéné to Tesco je pro véechny
priméstské éésti zajimavéjéi nei v Oldrichovicich. To slouiilo jenom Uzké éésti. Znova reknu. Je to
béh na dlouhou trat’. Nehandluji. To jsou moinosti, které tadyjsou.“

Mgr. Turek — ,,Stéle jsme ve shodé. Nemusite se se mnou prit. Nicméné, dnes jsem obdriel dopis
ijé, na zékladé naéi iédosti o vysvétleni ze strany Ceské poéty. Taky jsme psali na pana ministra.
Taky jsme psali na generélniho reditele. A k dneénimu datu 09:46 mi pi'iéla odpovéd’ z Ceské poéty
podepsané tim pénem, se kterym jste se tady taky seéla Ing. Pavel Smyéek. Ing. Pavel Smyéek mi
napsal, a ted’ se podrite, ie od 01.07.2023 budou poétovni sluiby v Trinci zajiét’ovat poboéky stary
Trinec, lauby a Oldfichovice. Ale jeété, abych byl uplné koéer, ten dopis byl nachystany 18.04.,
priéel dnes.

RNDr. Palkovské a Mgr. Turek diskutovali o obsahu dopisu a 0 tom kdy byl napsén a kdy priéel.

Mgr. Turek — ,,Dévéte néjaké informace a jé vém dévém néjaké informace. Proé se se mnou zase
hédéte? Jé jsem vém dal informaci, 2e maji poréd nachystané pflvodni stanovisko.“

RNDr. Palkovské — ,,Uzavrela bych to tim, 2e vychézim z citace, které je nahrané, které probéhla
18. dubna. Je to zapséno, je to nahréno. Jé jsem vés takto informovala, véera vyélo toto. Nic vém
ktomu daléiho nereknu. Jsem réda, 2e jsme se dopracovali do toho bodu. Jestli vém nékdo tak
napsal, za to jé nemfliu.“

Mgr. Turek— ,,To by| élovék, s kterym jste jednala.“

RNDr. Palkovské — ,,Posledni véta — vém napsal pan Smyéek a jé jsem jednala 18. dubna s tim
nejvyééim.“

Mgr. Turek— ,,On to ale poslal dneska.“

RNDr. Palkovské — ,,Jé to nevim, pane Turku, ététe si to, zavolejte, zeptejte §e ho, 2e jsem takto
informovala, zjistéte si to. Jé vychézim z toho, co mi rekl nejvy§§i predstavitel Ceské poéty.“

Mgr. Turek— ,,Potom nevi nejvyééi predstavitel Ceské poéty, co délé jeho pravé ruka.“

RNDr. Palkovské — ,,Tak se ho zeptejte.“

Mgr. Turek— ,,To by se ho mohla zeptat i pani poslankyné.“

RNDr. Palkovské — ,,A proé by se ho ptala?“

Mgr. Turek— ,,Kdyi predévala dopisy panu ministrovi, tak by mohla.“

RNDr. Palkovské — ,,Tak se ho zeptejte. Jé vém nekladu vi’ibec iédné meze iniciace. Je to véé
boj.“

Mgr. Turek— ,,Mflj boj? To snad nemyslite véiné. Snad vedeme spoleény boj za poboéky v Trinci.“

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e boj pana Turka je ten, zda v Ceské poété vi pravé ruka, co délé
levé.

Mgr. Plucnar — upozomil, ie poéta v Oldrichovicich na prvotnim seznamy ruéenych poét nebyla.
DCivodem je to, ie mé mélo zaméstnancfi, je to frekventované poéta a Ceské poéta tam neplati
velky néjem, jedné se 0 prostory v majetku mésta. Uvedl, 2e vyée néjmu a bezbariérovost se dé
Feéit. V blizkosti se nachézi penzion pro dfichodce.
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RNDr. Palkovska — predstavila novou aplikaci ”Trinec v mobilu“. Upozomila zejména na vyuiitl'
aplikace pfi krizovych situacich a na moinost vyuiitl' inspektora éistoty.
Mgr. Kurzok — jako iniciétor zavedenl této aplikace v Ttinci predstavil dle prezentace vizi vyuiiti
této aplikace a predstavu, jak by mélo mésto v budoucnu se svymi obéany komunikovat. Doplnil,
2e rada mésta se zavézala jednou za 12 méslcfl zhodnotit, jak aplikace funguje, jaké moduly se
vyuiivajl', jaké nové modulyjsou na trhu a zda dale do této aplikace investovat.
RNDr. Palkovské — ptipomnéla, ie se jedné o néstroj, a je na mésté, aby jej vyuil'valo tak, aby byl
ku prospéchu.

Ing. Dubsky (spolec'nost Eternal — tvEIrce systému Mésto pod palcem) — dle prezentace vysvétlil
fungovém’ aplikace Tfinec v mobilu, plnéni daty, ovlédani, moduly a dalél' moinosti.
RNDr. Palkovské — doplnila, 2e se jedné o néstroj a tajemnice pfipravuje na pfl’éti schflzi rady
mésta material obsahujl'cl informace o pracovnl'm procesu spojeném s aplikaci.
Mgr. Plucnar— dotézal se na vyéi nékladfl na potlzenl' aplikace a jejl' provoz.

Ing. Dubsky (spolec'nost Eternal — tvL‘Irce systému Mésto pod palcem) — vysvétlil, 2e spoleénost ma
3 méstem uzavfenou smlouvu, ve které jsou ééstky za provoz mobilni aplikace uvedeny.
RNDr. Palkovska — informovala pana Plucnara o moinosti nahlédnutl' do smlouvy. Upozomila, 2e
rozéirovanl' aplikace o dalél' moduly je o dalél'ch finanénl'ch prostredcich.
Mgr. Kurzok — uvedl, 2e vyuiitl' mobilni aplikace je podle poétu obyvatel, ktefi' si aplikaci stéhli.
Maximélni ééstka za méslc je 8.000 K6 bez DPH. Jednorézové implementace funkci a obsahu
stéla 364.800 Ké bez DPH.
Ing. Ferenc — dotézal se, zda ve méstech, kde jii aplikace funguje, doélo ke zvyéenl' poétu
zaméstnancfl na provoz aplikace.

Ing. Dubsky (spolec'nost Eternal — tvL‘Irce systému Mésto pod palcem) — ,,Toto nenl' potfeba.
Snaiime se éerpat obsah, ktery ui existuje. Pokud mate na webovych strénkéch aktuality,
kalendéf akcl, nékdo tento obsah aktualizuje, spravuje ho, tak se primérné zaméfujeme na to,
abychom tento obsah sdl'leli v mobilni aplikaci. Mflieme éerpat i obsah z krajskych informaénl'ch
systéml‘], napf. zdopravy. Ttetl' L'Jrovnl' je drovefi celostétnl', kdy méme Jednotny systém
dopravnich informaci. Abych odpovédél, pri implementaci této prvnl' féze mobilnl' aplikace pro
Tfinec to neznamenalo vflbec iédné daléi naklady, které by souvisely 3 mm, ie by obsah musel
nékdo pofizovat.“

RNDr. Palkovské — doplnila, 2e béhem nésledujicich 2 tydnfl budou doplnény informace, jak
pracovat s aplikaci a jejI'mi vystupy. Dalél' zaméstnanec pfijat nebude, na' se pfipravuje procesni
postup.

Mgr. Turek — zminil, 2e nejvét§im problémem je aktualizace dat v aplikaci. Nepochopil, co je
zékladni modul a které moduly budou nadstavbou nad rémec téch 8.000 Kc'; mésiéné. ,,Musi byt na
toto vyélenény pracovnl'k, nebo vy jste schopni ta data, které budete monitorovat na mésté,
ptevédét do té aplikace? Poptal jsem se na to nékolika lidI' a shodli se, 2e kliéovym problémem je,
aby aplikace byla aktuélnl'. Sledujete aktivitu v aplikaci, uml'te porovnat s jinymi mésty?“
Ing. Dubsky (spolec'nost Eternal — tvC’Irce systému Mésto pod palcem) — ,,Ano, pokud aplikace
nebude mI't aktuélm’ obsah, nebude ji nikdo dale pouiivat. Obsah bereme ze systémfl, které majl'
aktuélnl' obsah. Jsme integrovéni na webové strénky mésta, propisujl' se zde aktuality mésta,
kalendéf mésta a dalél' aktuélni informace. V té cené 8.000 K?) je pauéél, ktery se platl' za Udribu
prvni verze. To je to, co si na' mfliete stéhnout z AppStore nebo GoogIePIay, jsou tam vybrané
moduly. Implementované moduly byly nejméné néroéné na implementaci nebo jejich zavedenl'.
Navic jsou tam moduly souvisejl'ci s interakci.“ Doplnil, 2e 39 sleduje nejen poéet staienl', ale
i detailnéjél' informace, napf. jaké strénky z aplikace obéané nejvlce vyuil'vajl', apod.

Ing. Bocek — dotézal se na usnesenl' Rady mésta Tfince é. 2023/377, kterym rada mésta rozhodla
nepodat iédost pfi'sluénému sprévnl'mu orgénu o uml'sténi priénych zpomalovaclch prahfl —
retardérl‘] na mistnl' komunikaci 6. 2350 uml'sténém na pozemku v Neborech. Zeptal se, 0 co se
jedna, pfl’p. kdo iadal o umisténi téch retardérl‘] a proé to bylo zaml'tnuto.
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Ing. Kantor— ,,Tyto problémy se v Tfinci Feéi pomoci komise dopravy. Komise si dané misto tykajl'ci
se poiadavku prohlédne, zjistl' dopravnl' situaci vdaném regionu a vét§inovym hlasovanim
rozhodne. Retardéry se ke zklidnéni dopravy moc neuplatnuji, nejen protoie se musi instalovat
ajedna se 0 investici, ale navic éasteéné devastujl' cestu a ztéiuji zimnl' Udribu. Proto byly
retardéry v dané lokalité zaml'tnuty.“
RNDr. Palkovska — upozomila, ie materialy pro jednanl' zastupitelstva mésta dostavajl' zastupitelé
tyden dopfedu. ,,Tyto dotazy mfliete podavat kdykoliv, abychom projednavali to, co je na
programu. Zastupitelé jsou zastupiteli po 0e rok, nikoliv jen na zasedanl' zastupitelstva mésta.
Mfliete kdykoliv pfijl’t za vedenl'm mésta éi pfl'sluénym vedoucim odboru.“
Ing. Bocek — opakované se dotazal, kdo o retardéry iadal.
RNDr. Palkovska — pan Kantor odpovi do 30 dnfl.

Bc. Klimek — dotazal se na usnesenl' rady mésta é. 2023/364 tykajl'ci se petice obéanfl ve véci
instalovanl' zpomalovacich retardérfl v éasti Konské. Zeptal se, co bylo obsahem petice, jaka byly
odpovéd’ na petici a zda by véichni zastupitelé mésta neméli petice obdriet, aby by“ s nimi
seznameni.

Ing. Kantor— ,,Odpovéd’ bude totoina jako v pFedchozim pfl’padé. Jednalo se 0 uml'sténl' retardérl‘]
pFed autoservisem pana Luky v Konské. Doprava je tam usmérnéna znaékami, je tam prudka
zataéka doleva. Pfi kontrole na misté bylo zjiéténo, 2e situace na misté samotném je takova, 2e 39
zde neda jezdit rychle. SamozFejmé nemflieme mI't retardéry véude, kde si obéan zamane.
Doprava musi byt plynula. Vidy se jedna o zatéi na silnici a ovlivnénl' zimnI' dopravy. Kdyby Iidé
dodriovali pfedpisy, nejsou retardéry potfeba. Poiadal o to pan Luka a obéané bydll'ci okolo.“

RNDr. Palkovska — opét upozornila, 2e na tyto informace je moiné se pFijit zeptat kdykoliv, nenl'
moiné si toto véechno pamatovat a vybavit S] to na zastupitelstvu. Doplnila, ie éleny komise
dopravyjsou i zastupci méstské policie, Policie CR a odbornl'ci, ktefi' toto berou v potaz.
Ing. Kantor — upozomil, 2e na kaidém jednanl' komise dopravy, které probl'ha 1x mésiéné, jsou
projednavany minimalné 1-2 poiadavky na uml'sténi retardérfl.

Ing. Ferenc — upozornil, 2e mu panl' primatorka ani po urgenci neodpovédéla do 30 dnfi na dotaz
k rekonstrukci mostu pfes Tyru. ,,Vl'me, 2e je vyhlaéeno vybérové fizenl' na tuto akci. Zajl'ma mé,
zda mésto bude iadat dotaci na tuto akci. Na toto mi pan Zondor odpovédél, fie ne. Hledalo mésto
jinou formu spoluprace s TFineckymi ielezarnami, aby celou rekonstrukci mostu nehradilo pouze
mésto, ale podI'Iely se na tom i Tfinecké ielezarny? Minule jste, panl' primatorko udélala sménnou
smlouvu s Tfineckymi ielezamami na Nadjezd. Mésto vyménilo s ielezarnami pozemky 2a
23 mil. Ké. Tim padem mésto poiadalo o dotaci, které ielezarnam z 80 % uhradila to, co mély
hradit ielezarny. Protoie pokud mam néco vmajetku, tak bych mél mI't na to vypracovanou
generélnl' opravu a penize odloiené a kdyi ta situace nastane, tak bych si to mél jako soukromy
majitel opravit. Udélalo se to. Byla dotace pro mésto, kterou panI' primatorka sehnala. Zajl'ma mé,
protoie je to na stejné Zévodnl' ulici, zda se na tom budou podl'let tFeba ielezamy, nebo moina ta
dotace pfijde odjinud.“
RNDr. Palkovska — ,,Jestli odpovn’dam ja nebo pan Zondor, podstatné je, 29 do 30 mi: dostanete
odpovéd’. | v pfipadé jinych dotazfl jinych zastupitell‘], jestli odpovi pfislu§ny naméstek nebo
vedouci kancelafe, to hem zakonem nijak oéetfeno. Podstatné je, 2e dostanete odpovéd’. Pan
Zondor vam minimalné 2x odpovédél. Zopakuji to, co ui jsem fikala v minulosti. Kdyby nebyl
nadjezd rekonstruovan tak moina v letoénim roce, nejpozdéji v pFI’étim roce, dle vyjadFeni statikfl
by so uzavfel. Jedna véc je, zda by se dostali do ielezaren ti, ktefi tam pracujl', nebo do firem
v arealu ielezaren. Obéané by se nedostali ani do nemocnice a ani do pfisluénych pfi'méstskych
éasti. Nadjezd nenl' bezprostfedné dflleiity jenom pro ielezarny. Naopak Tfinecké ielezarny
vyznamnym zpflsobem vyuiivaji vjezd pfes prflmyslovou zonu. 8 mm, ie pfi rekonstrukci nadjezdu
rozdil mezi dotaci a mezi tim, kolik to skuteéné stalo, hradily TFinecké ielezarny. Odpovéd’ v této
véci Vite. Co se tyée odpovédi, jsem Vém fekla, 2e jste ji dostal. Tfetl' zaleiitost — na to jsem
odpovidala jii nékolikrat. Kaidou chvn’li navétévuji ministerstvo dopravy a Statni fond dopravnl'
infrastruktury, pfed dvéma tydny zde byl ministr dopravy a znovu jsme tyto véci projednavali.
Problémy mostfl, mostkfl, nadjezdl‘] apod. jsou obrovskym problémem v celé Ceské republice.
Mééec penéz zNarodniho planu obnovy by| vzat. Vsouéasné dobé zministerstva dopravy,
potaimo hlavné ze Statnl'ho fondu dopravnl' infrastruktury putujl' finanénl' prostFedky, pokud se to
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tS/ka komunikaci a mostfl, které patfi statu, anebo kdyi ki'iiuji kritickou infrastrukturu. Dokonce
v pripadé nadjezdu jsme méli v ramci stavebniho povoleni vyjadi'eni i ministerstva obrany. Nebo
finanéni prostredky ze SFDI sméruji k mostflm, které jsou v blizkosti vyznamnYCh vodnich tokfl.
Vzhledem k tomu, 2e se nejedna o komunikaci statu, ani neki'iiuje vyznamnou kritickou
infrastrukturu, Tyra bohuiel neni vyznamny vodni tok, tak ze SFDI finanéni prostredky na to nelze
sehnat. Nelze ani z evropsch penéz.“ Doplnila, ie ministrovi dopravy prednesla stiinost, jak maji
mésta a obce tyto véci i'eéit. V souéasné dobé je VYbérové i'l'zeni ve fazi hodnoceni kvalifikace
potencionalnich zhotovitell‘]. Jedna se 0 podlimitni zakazku. Pan Kaleta ma na starosti verejné
zakazky.
Mgr. Kaleta — doplnil, 2e je to uvedeno na profilu zadavatele. Jedna se 0 podlimitni verejnou
zakazku probihajici ve dvou fazich. Prvni faze — podavani kvalifikaénich iadosti — byla zahajena
16.03.2023. Nyni probiha hodnoceni kvalifikace. Z toho potom vyjdou firmy, které se budou moci
zakazky zfléastnit.
RNDr. Palkovska — uvedla, 2e zatim neni znama vysoutéiena éastka. Po ukonéeni vybérového
Fizeni se primatorka obrati na nového generalniho reditele TFinecch Zelezaren, jestli by byly
ochotny se spolupodilet na rekonstrukci mostu pres Tyru. Zopakovala, ie takto jii bylo panu
Ferencovi odpovézeno.

Ing. Ferenc — uvedl, 2e pan Zondor mu k otazce mostu neodpovédél. ”Nereéil jsem nadjezd, pouze
jsem uvedl pfiklad, 2e Trinecké ielezarny dostali 80 % dotaci na nadjezd. Zajimalo mé, zda
ielezarny pfispéji na most pres Tyru.“
RNDr. Palkovska — upresnila, 2e Trinecké ielezamy dotaci neobdriely. Dotaci ze SFDI na nadjezd
obdrielo mésto.
Ing. Ferenc — ,,To je jasné. Jen jsem chtél Fict, 2e Ti'inecké ielezarny tim, 29 se nadjezd pfevedl na
mésto, uéetrily 80 % nakladfl. To, 29 doplatili 24 mil. K6, vime. To je jen mala (East, proto jsem to
dal do souvislosti.“
RNDr. Palkovska — znovu zopakovala, 2e dotace na rekonstrukci mostu pres Tyru nebude. A2
bude znama vysoutéiena éastka obrati se na Trinecké ielezarny.

Ing. Ferenc — ,,Kdy2 jsem se ptal, jestli ui je vyhlaéen program na vodovody, odpovédél mi pan
Zondor ne, protoie neni vyhlaéen. My nevime, kdy bude vyhlaéen, nemusi bYt vyhlaéen v tomto
roce. Kdyi nebude vyhlaéen, protoie vodovod Kozinéany reéi mésto jii 7 let. To je snad nejdeléi
investiéni akce v ramci investiénich akci. V roce 2017 byl zarazen do planu akci do rozpoétu. Kdyi

vvvnebude dotace, bude vodovod koneéne resit mésto z vlastnich zdrojCi?“
Mgr. Kaleta — ,,Tyto dotace mély bSrt vyhlaéeny poprvé pro mésto naéeho typu. Nikdy pied tim
dotace na éisté vodovody pro mésta naéeho typu nebyla vyhlaéena. Mame se obratit na
Ministerstvo zemédélstvi v prfibéhu kvétna, jestli budou nebo nebudou vyhlaéeny. Drive to védét
nebudeme. Mame na to pi'ipraveny dva ty vodovody. Jestli na né dostaneme v predpokladané vyéi,
dle pfipravy dotaéniho oddéleni, tak v pi'ipadé vodovodu Kozinéany mflieme obdriet dotaci a2
5.220.000 K6 2 pCIvodni éastky 8,7 mil. K6. V pripadé vodovodu Nebory je dotace moina a2 ve
v9§i 7,5 mil. K6 2 12,5 mil. Ké. To znamena, 29 dohromadyje to 12.720.000 K6 na dotaci. Osobné
jsem pfesvédéen, 2e musime délat véechno proto, abychom uéetfili pro rozpoéet mésta 12 mil. Ké.
Jestliie lidé kdysi stavéli, museli mit zdroj vody. Chapu, 2e mohlo dojl't ke zménam, ale jde
o 12 mil. Ké. Na druhou stranu, jestliie neni dotaéni titul vyhlaéeny a nebude tady ani perspektiva,
2e bude vyhlaéeny, protoie se uvidi, jak se budou vyvijet statni finance. Ano, predpo kladam, 2e po
odsouhlaseni zastupitelstvem mésta na to budou vyélenény prostfedky z mésta. Pokud ne, méli
bychom udélat véechno pro to, aby to bylo z dotace.“
RNDr. Palkovska — vyjadrila se kfinancovani vodovodu Kozinéany a dodala, 2e pokud nebude
moinost ziskat na realizaci vodovodu Kozinéany dotaci, je mésto pripraveno stavbu realizovat
samo, je to zahrnuto v rozpoétu.
Ing. Ferenc — uvedl, 2e tato investice byla zai'azena v roce 2017, v roce 2023 bylo vyélenéno
z rozpoétu 10 mil. K6 na vodovod Kozinéany. Dale uvedl, 2e cena stavbyje letos 13 mil. Ké, oproti
roku 2017 je tam navyéeni o 6 mil. Ké. Dotazal se na moinost financovani vodovodu z dotaci.
RNDr. Palkovska — sdélila, 2e dotace nejsou narokové a vyjadrila se k projednavanl' prodeje
vodovodfi v roce 1998.
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Ing. Ferenc — upozornil, ie v pFI’padé, 2e mésto Tfinec dotaci na realizaci vodovodu Kozinéany
neziské, mélo by byt proéetl’eno, zda mé skuteéné mésto na dotaci nérok, pokud jsou vodovody
prodény. Konstatoval, 2e pokud by so mésto chovalo jako fédny hospodéf a vodovod postavilo do
3 let (od roku 2017), uéetfilo by 6 mil. Ké.
Dotézal se pana Zondora na zaslém’ odpovédi na jeho poiadavek na zasléni smluv ohledné
navyéeni vydajfl na tisk Tfineckého zpravodaje a na zpracovénl' a vysiléni Trineckého magazinu,
aby se jako zastupitel dovédél, o kolik byla cena bez vybérového fizenl' navyéena. Uvedl, 2e dotaz
zaslal panu Zondorovi 15.03.2023 a do dneénl'ho dne neobdriel odpovéd’.
Ing. Zondor (vedouci odboru KVM) — odpovédél, 2e odpovéd’ zaéle do 30 dnfl.

Ing. Ferenc — dotézal se pana Zondora, proé z EZAK ,,zmizelo“ vybérové fizenl' vyhlééené v roce
2019 na svoz odpadfl, zadéval to administrétor Koneény, kdo to v EZAK upravuje.
Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — informoval, 2e tyto dokumenty byly pfevedeny do
archivu.

Ing. Ferenc diskutoval s Ing. Zondorem, vedoucim odboru kanceléf vedenl' mésta 0 tom, jestli mu
napsal nebo nenapsal odpovéd’ na jeho e-mail.

Ing. Ferenc — sdélil, 2e iédal po panu Zondorovi zaslénl' pfednesu do rady k personélni chaté.
Citoval odpovéd’ zaslanou panem Zondorem: ,,Zvefejr‘lovénl' dokumentfl o éinnosti rady obce nenl'
ze zékona o obcich povinné a sohledem na nevefejnost schfilzi rady obce je zékon nijak
nepredpoklédé, dle ustanoveni § 101, odstavec 3.“ Déle uvedl, ie po obdrienl' této odpovédi
poiédal panl' prévniéku Vrtiékovou dle 106 o zaslénl' informaci k tomuto tématu. Informoval, 29 0d
panl' Vrtiékové obdriel odpovéd’: ,,lnformace, které jsou iadatelem poiadovény, nemflie povinny
subjekt poskytnout, nebot’ iadatelova iédost sméfuje kposkytnutl' informace, které mé byt
zaznamenéna v prednesu, tj. podkladu pro schflzi rady, na zékladé jehoi rada v roce 2017 na své
schflzi rozduje.“ Sdélil, ie podal odvolénl' proti tomuto rozhodnutl'. Déle uvedl, ie panl' Vrtiékové
uznala jeho odvolénl' a poté odpovéd’ na sIj poiadavek obdriel. Upozornil na finanéni néklady
spojené se zasn’lém’m pisemnostl' a éasovou néroénost zpracovéni pfi Fe§eni tohoto poiadavku.
Uvedl, 2e byla ukonéena smlouva s firmou ,,PV mont“ bez sankci.

Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — informoval, 2e za poslednl' dobu pfiélo na MMT asi
110 dotazfl dle 106 a uvedl, 2e Mgr. Vrtiékové postupovala dle zékona 106, kdy se vyklad zékona
mflie Iiéit.

Mgr. Plucnar — dotézal se na usnesem’ é. 2023/323. Jedné se 0 revokaci usneseni 2e 7. rady
mésta a rozhodla zfidit pracovnl' skupinu pro realizaci oprav a rekonstrukci mostfl éi vystavbu
novych mostfl a autobusovych pfl'stfeékfl. Dotézal se, zda je situace takové, 2e bylo nutné tuto
pracovni skupinu vytvofit, jestli je stav mostfl katastrofélnl' a jestli existuje pasportizace mostfl.
RNDr. Palkovské — uvedla, 2e se jedné o systémovy pfistup, ne 0 katastrofélnl' stav.
Ing. Kantor — sdélil, 2e stévajl'ci pracovnl' skupina mosty, mostky, propustky byla po volbéch
personélné obménéna a rozéfiila své pflsobenl' o pfistfeéky v autobusové dopravé.

Mgr. Plucnar — dotézal se, zda vedenl' mésta nezvéiilo pfizvat do pracovnl' skupiny zéstupce
opozice.

Ing. Kantor — sdélil, 2e je popsén technicky stav jednotlivych mostfl a autobusovych pfistfeékl‘]
a dle jejich stavu se pfistupuje k jejich Udribé a opravém.
Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — sdélila, 2e existuje pasport véech mostnl'ch objektfl,
dle zékona jsou provédény odboml'ky ,,mostafi“ hlavnl' mostni prohll'dky co 4 roky a provédi se
i béiné mostm’ prohll'dky. Uvedla, ie 2 rozpoétu odboru dopravy se délajl' béiné opravy mostl‘].
Pracovni skupina se zabyvé zejména témi mosty, které potFebuji celkovou rekonstrukci. Sdélila, 2e
élenem pracovni skupiny je odbor investic, vedenl' mésta, ,,mostar a dle stavebné-technického
stavu mostu se plénuje zafazem’ do plénu oprav.
Mgr. Plucnar— dotézal se, zda pasportizace mostfl je pfistupné nebo kde se dé dohledat.

Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — odpovédéla, ie pasporty mostfl jsou na odboru
dopravy.
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Ing. Pukanc'ik — vyjédril se k otézce pristupu k informacim. Poznamenal, ie nevidl' problém v tom,
kdyi se zastupitelé dotazujl' primo na zastupitelstvu. Dotézal se na usnesenl' é. 2023/332 tS/kajl'ci
se dluiné ééstky v néjemnl'ch bytech. Zeptal se, jestli mésto pfi uzaviréni néjemnl'ch smluv vybl'ré
néjakou kauci.
Ing. Kantor— reagoval na vyjédfem’ pana Pukanél'ka ohledné pfistupu k informacim. Sdélil, 2e kdo
za nI'm osobné pfijde a chce néjakou informaci, vidy mu odpovi.
Mgr. Kaleta — sdélil, ie V néjemnich bytech se kauce nikdy nevybirala.
Ing. Pukanéik— dotézal se, zda bylo feéeno, jak to udélat, aby nedochézelo ke vzniku dluhu.
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e pokud se néjemce méstského bytu zpozdl' s platbou za néjemné, je
pisemné i telefonicky vyzYvén k népravé a i kdyi pFesto vznikne dluh, je vyméhén. Uvedl, ie
V momenté, kdy se dévé do néjmu byt s dluhem, jsou 2 moinosti Feéenl', bud' pohledévku vymflie
mésto, nebo budouci néjemce zaplatl' méstu dluh a sém pak mflie pohledévku vyméhat.
Konstatoval, ie néjemce ziské to, ie dostane byt bez pofadnl'ku a mésto ziské to, ie mé
zaplacenou dluinou ééstku.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e dotazy zastupitelfl je potfeba zasilat s pFedstihem, aby bylo moino
odpovédét pfesné a korektné.

Ing. Cholewikové — dotézala se na uzavfenl' dodatku ('3. 37 ke Smlouvé o sbéru, tfl'déni, vyuiivénl'
a zneékodfiovénl' komunélnl'ho odpadu mésta Tfince se spoleénostl' SMOLO, co bylo jeho
predmétem a zda mésto neuvaiuje o nové soutéii, kdyi je tolik dodatkfl.
Ing. Kantor — sdélil, 2e dodatkem bylo upraveno navYéeni ceny o 8 % dIvodu inflace
a o vyhlééenl' soutéie se zatl'm neuvaiuje.

Ing. Bocek — dotézal se na usnesenl' é. 2023/438 tS/kajl'ci se vnitfnl'ho predpisu statutérnl'ho mésta
Tfince — Cenik pro stanovenl' finanénich Uhrad pfi naklédénl' s majetkem ve vlastnictvi mésta —
jakS/m zpfisobem se méni ceny.
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e na dotaz odpovi do 30 dnfl. Dodal, ie to bylo Feéeno na majetkoprévnl'
komisi, élenem je i panl' Cholewikové, které se na to také mohl zeptat.

Mgr. Plucnar — dotézal se na usnesenl' é. 2023/369 tYkajici se usneseni OV TFinec—Karpentné
a usnesenl' OV TFinec-Kojkovice a na dl‘Jvody, proé nejsou usnesenl' OV souééstl' tiétény’lch
materiélfl pro zastupitele.
Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér' vedeni mésta) — uvedl, 2e pokud bude navriena zména
znénl' jednacn’ho fédu vyborCI a zastupitelstvo ji schvéll', bude to zménéno. Nyni je platné znénl'
jednaciho fédu vyiborfl schvélené zastupitelstvem.

S. Mfynek — dotézal se na usnesenl' é. 2023/384, které se tyké bezflplatného pfevedenl' pozemku
parkoviété u nemocnice Tfinec Sosna na Moravskoslezsky kraj.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e detailni odpovéd' bude panu M’rynkovi zasléna do 30 dnfl.

Mgr. Kaleta — doplnil, 2e se nejedné pouze o darovénl' pozemku, ale je to souéést vymény
pozemkfl sMSK, a 2e na pozemku u nemocnice se jedné o specifickou véc, kdy mésto je
majitelem stavby a MSK je majitelem pozemku. Uvedl, 2e MSK chce stavét parkoviété nad cestou,
stavba se dotkne i toény autobusfl. Jedné se 0 narovnénl' majetkoch vztahl‘], aby MSK mohl
provést stavbu, anii by to uékodilo organizaci autobusové dopravy. Dodal, 2e pfesnéji odpovi pFi
osobnim setkém’.

S. Mfynek — dotézal se na usnesenl' é. 2023/401, tS/kajl'ci se pfedbéiného pfislibu daru 20 % pro
BMX, nenl' tam uvedena ééstka, zda je néjaky predpoklad ééstky.
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e odpovéd’ bude panu MWnkovi zasléna do 30 dnl‘J. Uvedl, 2e pevné ééstka
tam nenl' uvedena z toho dflvodu, fie zatl'm nenl' propoéet dané akce. Poznamenal, ie ééstka bude
pravdépodobné takové, 2e ji bude schvalovat zastupitelstvo a p. M’rynek bude mI't moinost se k m
vyjédrit.
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Ing. Pukanc'ik — uvedl, 2e ocer'Iuje reakci pana Kantora kvysvétleni situace okolo retardérCI
a navrhl, 2e materiély pro jednéni zastupitelstva by mohly byt zasilény zastupitelflm s vétéim
predstihem nei je tomu nyni. Dotézal se na usneseni é. 2023/386 Wkajl'Cl' se dotaci v sociélni
oblasti.
R. Kozlovsky — sdélil, 2e informace tykajI'ci se tohoto usnesenI' jsou jii deléi dobu zverejnény na
strénkéch mésta, na dotace bylo vyélenéno zhruba 300.000 Ké a nebyla vyéerpéna celé ééstka,
jedna nebo dvé iédosti byly zamitnuty. Podrobné informace budou panu Pukanéikovi zaslény do
30 da.

Ing. Ferenc — doplnil, 2e uverejnéné jsou jen usnesenI' rady a dotézal se, zda je moiné posilat
zastupitelflm prednesy do rady. Uvedl, 2e dle zékona je zasedéni rady neverejné, ale stanovisko
kontrolniho VYbOI'U Ministerstva vnitra je, 2e zastupitelé majI' na tyto informace nérok a dodal, ie by
tak byIi lépe informovéni, jelikoi z usneseni neni v§e patrno. Déle uvedl priklad, ie starosta mésta
Bohumin zasilé do 24 hodin po zasedéni rady zépis z rady zastupitelCIm.

Mgr. Kaleta — sdélil, 2e 2 iédného zékona takové povinnost nevyplj'Né.
Mgr. Turek — informoval, 2e kolegové z opozice zjiét’uji informace zjiny’lch mést o jejich VS/kladu
ustanoveni zékona o obcich a dotézal se pani Palkovské, jestli se ztotoir'Iuje s Vj'Ikladem jednaciho
radu, ,,ze i faktické jednéni proti jednacimu rédu, je--|i zastupitelstvem akceptovéno, je v poradku“
ve znéni zaslaném panem Zondorem. Dotézal se pana Zondora, jak k takovému zévéru dosel, zda
vychézi z ustanoveni Ministerstva vnitra.
Ing. Zondor (vedouci odboru kanceléf vedenI' mésta) — odpovédél, 2e pokud dotaz zni, zda jI'm
zaslany text je opravdu pfesnS/m znénim metodického doporuéeni Ministerstva vnitra, a to
opravdu, tak opravdu.

Mgr. Turek — okomentoval poznémku pana Kalety, ktery sdélil, ie komukoliv na cokoliv odpovi,
kdyi se ho pfijde zeptat. Déle mu pfipadé, ie se tady véci reéi online zpCIsobem, ve stylu dejte
otézku a do 30 mt] vém na ni bude odpovézeno. Dotézal se, na VS/stup ze sluiebni cesty pani
Golasowské do Koprivnice ohledné problematiky verejnj'Ich zéchodkCI vsouvislosti si'eéenim
verejného WC v Trinci na autobusovém stanoviéti.
RNDr. Palkovské — reagovala na poznémku pana Turka o zasilénI' odpovédi na dotazy zastupitell‘]
do 30 dni’I.

Mgr. Turek — dotézal se, proc'; nebyla ve dvou pripadech panu Ferencovi v této Ihfité odpovéd’ na
jeho dotazy zasléna.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e odpovédi na dotazy zaslal panu Ferencovi pan Zondor.
Mgr. BC. Golasowské, DiS — sdélila, 2e byla na pracovnI' cesté v Koprivnici ohledné fungovéni
verejnych zéchodkCI, jelikoi provoz verejného WC mésto Trinec feél' nejen na autobusovém
stanoviéti, ale i na vlakové zastévce Trinec centrum. Uvedla, fie bylo plénovéno nainstalovéni
mincovnikfI na verejném WC, které funguji prévé vKoprivnici, a proto tam jeli pro informace
tj'Ikajici se jejich provozu. Sdélila, 2e Koprivnice od mincovnikfl upouéti, jelikoi byly opakované
vykrédény a néklady na jejich opravu jsou vysoké. Sdélila, 2e se pfipravuje névrh provozovéni
verejného WC vTrinci — bud’ zavedenI' mincovnikI‘J, nebo bude provoz pro obéany zdarma jako
v Koprivnici.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostrednictvim hlasovaciho zai'izeni.
vysledek hlasovéni 6. 4: pro 24 proti 0 zdriel se 7

PRESTAVKA — 15:05 — 15:15
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PREHLED PROVEDENYCH ROZPOCTOVYCH OPATRENi
MESTA SCHVALENYCH RADOU MESTA TRINCE v OBDOBi on

POSLEDNiHO ZASEDANi ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE
A PLNI'ENi ROZPOCTU MESTA K 31 .o3.2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/77/2023
1) vzalo na védomi

informaci o provedenfrch rozpoétch opatrenich rozpoétu mésta pro rok 2023
schvélenYch na Radé mésta Trince konané dne 13.03.2023, 27.03.2023 a 17.04.2023 ve
znénl' pfedloieného névrhu

2) vzalo na védomi
prehled éerpém’ dajl‘] a plnénl' pfl’jmfi mésta k 31.03.2023 ve znénl' névrhu pfedloieného
prostrednictvim pfl’lohy 6. 1 prednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — sdélil, ie to jsou rozpoétové opatrenl' v kompetenci rady mésta a majl' poradové (fish
20 — 36. Upfesnil, 2e vétéina se tS/ké pfijetl' dotaci. Uvedl, ie rozpoétové opatrenl' 6. 24 a (‘3. 27 se
tS/kaji naWéeni rozpoétfl o nevyéerpané prostredky z roku 2022.
Ing. Bocek — k rozpoétovému opatrenl' ('3. 24 se dotézal, k jakému Uéelu budou pouiity pfevedené
nevyéerpané prostredky z roku 2022 ve VY§i 8.150.000 Ké na odbor dopravy?
Ing. Hronovské (vedouci odboru dopravy) — sdélila, ie to bylo prevedeno z roku 2022 do roku
2023, protoie ed 01.01.2022 je nové smlouva s nov9m dopravcem MHD a 0hrada kompenzace za
prosinec se platl' ai v lednu, a na to je uréeno 7.700.000 Ké. Dodala, 2e ten zbytek byl preveden
na pozemnl' komunikace, protoie se opravovala lévka v Neborech pod NeborovskSIm kopcem.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostfednictvim hlasovaciho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 5: pro 30 proti 0 zdriel se 0
(Mgr. Plucnar momentélne' nepr'itomen na zasedéni ZMé.)

ROZPOéTOVAvOPATRVENi ROZPOéTU STATUTARNiHO
MESTA TRINCE NA ROK 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 04l78l2023
1) provedlo

rozpoétové opatrenl' 6. 4, 5 a 7 ve zném’ predloieného névrhu.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — upresnil, 2e se jedné o rozpoétové opatrenl' v kompetenci zastupitelstva mésta.
K rozpoétovému opatrenl' ('3. 4 sdélil, 2e se jedné o navy/éeni rozpoétu dajfl odboru investic na
chodnl'k Podlesi a poté také vysvétlil, prof: k tomuto navyéenl' dochézi.

RNDr. Palkovské — preéla k rozpoétovému opatrenl' 6. 7. Vysvétlila, jakYm zpflsobem se rozdélila
ééstka ve VY§i 1.500.000 Ké vdotaénim programu pro kulturu a sport. Poté dodala, ie v tomto
dotaénl'm programu zflstalo 400.000 Ké, které byly prevedeny na individuélnl' dotace, kde je tedy
na' ééstka 2.400.000 K6. Pripomnéla, ie V minulosti byly velké akce, jako napf. Trinecké kulturnl'
Iéto, Velikonoém’ jarmark, Mikuléésky jarmark atd. hrazeny z rozpoétu odboru ékolstvi, ale po
doporuéenl' vnitrnl'ho auditu jsou tyto akce na' hrazeny z rozpoétu odboru kancelér vedenl' mésta.
Poznamenala, 2e 3 akcemi, které jsou uvedeny v rozpoétovém opatrenl' 6. 7, se nemohlo poéitatjii
pri tvorbé rozpoétu, protoie se 0 nékterflch akcich v té dobé jeété nevédélo, a proto se to na' reél'
rozpoétom opatrenl'm. Sdélila, 2e akce Trinecké kulturnl' Iéto a Majéles organizuje ve spolupréci
s méstem kulturnl' dl°Jm TRISIA. Dodala, 2e na Majélesu se bude finanéné podilet jak mésto, tak
Trinecké ielezérny a také Moravskoslezsky kraj.
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Bc. Dohnal — struéné pfedstavil akci Majales. Zdfiraznil, 2e zésadm’ je spolupréce na organizaci
a programu se studenty nejen tfineckych stfednl'ch ékol, ale od leto§niho roku také ékol z Ceského
Tééina.
RNDr. Palkovské — upfesnila, 2e na Majélesu se nepodl'lejl' Tfinecké ielezémy, ale spoleénost
Moravia Steel. Informovala, 2e pfiéti rok se Majéles bude konat v Ceském Tééiné. Dalél' akci je
Tfinecké kulturnl' léto, které bude letos jiné nei v minulych letech a bude probI'hat ve spolupréci
s knihovnou, kinem i organizaci STaRS.
Bc. Dohnal — informoval, 2e nejvétéim rozdl'lem je to, ie v minulosti trval program jen jednu hodinu
a na' bude trvat tfi hodiny a bude zaméfen na vétél' cilovou skupinu.
RNDr. Palkovské — uvedla, 2e dalél' akci je Gastrofestival a poiadala pana Toméée Nového,
organizétora této akce, aby tuto akci odprezentoval.
pan Toma§ Novy (organizator akce Gastrofestival) — popsal, jak bude Gastrofestival v Tfinci
probI'hat a co vée bude v programu.
RNDr. Palkovska — doplnila, 2e se do Gastrofestivalu zapojl' také tfinecké firmy. Déle pfipomnéla,
2e 04.02.2023 byla na zastupitelstvu schvélena Dohoda o spolupréci na projektu realizovaného
z prostfedkfl fondfl mikroprojektfl Euroregionu Tééinské Slezsko, které byla uzavfena mezi étyfmi
partnery a pozvala pana Razimu, Feditele hospodéfské agentury tfinecka a Feditele regionélnl' rady,
aby vysvétlil, proé se dotaci nepodafilo ziskat.
Ing. Razima (r'editel hospodar'ské agentury tr'inecka a r'editel regionélni rozvoje) — vysvétlil, proc'; se
tehdy ta Dohoda podepisovala, a proé se nakonec nepodafilo ziskat dotaci, i kdyi byla na 99,9 %
pFislibena.

RNDr. Palkovska — sdélila, ie by byla §koda tu akci nyni nepodpofit, kdyi ui je pfipravené.
pan Toma§ Novy (organizator akce Gastrofestival) — potvrdil, 2e Gastrofestival je U2 0e
kompletné pfipraveny, éeka se jen na rozhodnutl' zastupitelstva. Véfi, 2e na dalél' roénl'ky ui se jim
podafi sehnat dalél' partnery, ktefi' by do toho éli.

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e cilem je, aby byl tFinecky Gastrofestival zahrnut do projektu ,,Pojez“
a pokud se to podafi', tak i financovani bude snazéi.

Mgr. Plucnar— sdélil, 2e 0 pfestévce koupil néjaké obéerstvem’ a pozval véechny zastupitele, aby
si nabidli.

pan Toma§ Novy (organizator akce Gastrofestival) — ubezpeéil véechny, 2e ten projektje perfektné
pFipraveny a obéané si jej uréité zamilujl'.
RNDr. Palkovské — poznamenala, ie organizétorem je mésto, ale oslovili nékoho, kdo ma
3 gastrofestivaly zkuéenosti.
pan Toma§ Novy (organizator akce Gastrofestival) — poznamenal, ie chtéjl' do TFince dostat
kvalitnl' gastronomii a do budoucna by chtéli spolupracovat i so ékolama.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 6: pro 29 proti 0 zdriel se 1
(1 élen ZMé nehlasoval.)

STANOW SPOLECNOSTI DISTRIBUCE TEPLA TRINEC, A. S.

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 04l79l2023
1) schvélilo

stanovy spoleénosti Distribuce tepla Tfinec, a. 3., se sidlem v Tfinci, Lyibice, Machova 1131,
PSC 739 61, ICO 64609812, a to ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfl’lohy
('3. 1 pFednesu.
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ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — konstatovala, ie névrh novych stanov Distribuce tepla véichni dostali.
Dflvodem pro zmény stanov jsou zmény provedené novelizacemi uvedeného zékona. Pokud by
nékomu nebylo néco jasné, je zde p. Dosedél, pFedseda predstavenstva, pripraven odpovidat na
dotazy.
Ing. Bocek — sdélil, 2e si pro tento bod pripravil jedno doplnénl', které kancelér vedenl' mésta
nakopl'ruje a roznese.
RNDr. Palkovské — navrhla, aby se odhlasovalo nejdrl've to, co je pFedIoieno a potom by so
hlasovalo o névrhu p. Bocka.
Ing. Bocek— uvedl, 2e se jedné o doplnéni a svflj névrh preéetl.
Névrh Ing. Bocka:

doplnéni 3. bod do élénku 8 stanov:

,,3. Pr'edstavenstvo povinné zr'izuje kontrolni komisi, které mé 3 c'leny. Pr'edstavenstvo jmelguje na
névrh pr'edsedy Financ'niho voru Zastupitelstva mésta Tr'ince éleny kontrolni komise. Clenem
kontrolni komise maze bfl jen élen Zastupitelstva mésta Tr'ince, nebo c'len Finanéniho voru
Zastupitelstva mésta Tr'ince. “

Ing. Bocek — poté svflj névrh okomentoval. ,,Pro zvyéeni dohledu zéstupcfl obéanl‘], zastupitelfl,
vakciové spoleénosti, kde je mésto jedinym akcionérem, se v souladu s platnymi a navrienymi
stanovami povinné zfizuje kontrolni komise v névaznosti na Clének 8 bod 2. Pro komisi platI', 2e
jako poradnl' orgén nenl' oprévnéna za spoleénostjednat a ani ji nepfi'sluéijakékoliv rozhodovacr’ 6i
vykonné préva. Cleny kontrolni komise Distribuce tepla TFinec mohou byt jen zastupitelé nebo
élenové finanénr’ho vyboru, které na névrh pFedsedy finanénl'ho vyboru jmenuje v souladu se
stanovami, coi je élének 14 bod 3 pl'sm. k), predstavenstvo. Ztoho vyplyvé, ie predseda
finanéniho vyboru navrhuje, predstavenstvo posoudi a jmenuje, pfi'padné nejmenuje. Zdikce
vyplyvé, 2e pokud élen kontrolni komise ztratl' vazbu na mésto, prestane byt zastupitelem, élenem
finanéniho vyboru, konél' mu élenstvi. Kontrolnl' komise je poradnim orgénem pfedstavenstva, ale
souéasné mflie provédét obecnou kontrolu nad sprévou a vyuiitl'm méstského majetku podle
obecné néplné éinnosti zékona o obcr’ch po dohodé s pFedstavenstvem. Na éleny kontrolni komise
dopadé zékon o korporacr’ch.“
RNDr. Palkovské — konstatovala, ie je trochu prekvapené, protoie se jedné o zésah do akciové
spoleénosti a nevi, jestli je to vfibec moiné. Poiédala o reakci p. Dosedéla a p. Zawadzkého.
Sdélila, 2e si k tomuto nedovoll' vflbec hlasovat, pokud k tomu nebude prévnl' stanovisko.
Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — sdélil, ie se domnl'vé, 2e uvedené spoleénost mé svou
advokétnl' kancelér, které tuto problematiku zastreéuje a nedovoll' si do toho vflbec vstupovat.
Uvedl, 2e spoleénost by méla poiédat o stanovisko prévé tuto advokétnl' kancelér.

Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tfinec) — informoval, 2e zastupitelstvu je
predloiena uprava stanov, které byla zpracovéna advokétni kanceléh’ na nejvyéél' moiné Urovni.
Konstatoval, ie zména stanov odpovr’dé novelizacr’m, které probéhly béhem poslednich péti let ve
vztahu kzékonu o obchodnl'ch spoleénostech a druistvech, ktery je z roku 2012. Uvedl, 2e je
vyiadovéno, aby stanovy byly upraveny tak, aby odpovidaly tém upravenym zékonfim, coi éinr’
uvedenym predloienym materiélem. Poznamenal, ie nic dalél'ho bez konzultace s advokétni
kanceléri nelze akceptovat.

Ing. Bocek — Fekl, ie vtom Clénku 8 je primo napséno, 2e predstavenstvo mflie zrl'dit zvléétm’
komise spoleénosti jako své poradni orgény. Nemysll' si, ie to je néco proti uvedené vété.
JUDr. Kantorové — reagovala na névrh predloieny panem Bockem. ,,Zékon o obchodnl'ch
korporacich ném stanovuje, jaké orgény jsou zrizovény v akciové spoleénosti. Akciové spoleénost
mflie mI't dva systémy. Jeden je monisticky a druhy je dualisticky. V pripadé Distribuce tepla se
jedné o tzv. dualisticky systém, éili 2e mé predstavenstvo a dozorél' radu. To znamené,
v dualistickém systému existujl' pouze tri orgény, které pfipouétl' zékon — valné hromada,
predstavenstvo a dozorél' rada. Cokoliv jiného vlastné... Pokud si predstavenstvo néjakym vnitrnl'm
predpisem rozhodne, ie néco bude, tak je to jeho vnitrnl' kompetence, ale nepatrl' to do stanov.
Pokud by stanovy byly takto upraveny, tak by byly obchodnim rejstrl'kem zaml'tnuty jako neplatné,
protoie by se tam objevoval orgén, ktery se nepfedpoklédé zékonem o obchodnl'ch korporacich.“
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RNDr. Palkovské — sdélila, ze k tomuto bez odborného prévniho posouzeni hlasovat nebude. Bude
navrhovat, aby se hlasovalo o pflvodnim névrhu na usneseni a o névrhu pana Bocka, aby se
vCibec nehlasovalo.
Ing. Bocek — sdélil, ze stahuje svflj névrh.
Ing. Ferenc — uvedl, ze mé tady k tomu jednacimu iédu vice pi'ipominek, které nejsou o kontrole,
ale jsou 0 tom, co by se mélo udélat s tim, aby mésto jako akcionéi' mélo vétéi kontrolu nad
Distribuci tepla. Navrhl, ze své pfipominky za§le piedstavenstvu, protoze ono vypracovalo ten
névrh.

Ing. Dosedél (pr'edseda pr'edstavenstva Distribuce tepla Tr'inec) — reagoval, ze ten névrh
vypracovala advokétni kanceléi.
Ing. Ferenc — navrhl, ze by ty pfipominky panu Dosedélovi poslal a on by to dal advokétni
kanceléfi. Poté vyjmenoval véci, které by chtél ve stanovéch upravit.
RNDr. Palkovské — shrnula, ze pan Bocek svflj materiél a névrh na usneseni stéhl a vyzvala pana
Ference, aby své piipominky poslal pfedsedovi piedstavenstva, a piedstavenstvo se tim bude
néjakym zpflsobem nésledné zabyvat.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostfednictvim hlasovaciho zaiizeni.
vysledek hlasovéni 6. 7: pro 18 proti 2 zdrzel se 11

ZMENA C. 5 UZEMNiHO PLANU TRINEC

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/80/2023
1) ovéfilo

a) soulad Zmény ('2. 5 Uzemniho plénu '[finec s Politikou Uzemniho rozvoje Ceské republiky
viz kap. 2.a) Odflvodnéni zmény 6. 5 Uzemniho plénu Tiinec

b) soulad Zmény ('2. 5 Uzemniho plénu Tiinec s L'izemné plénovaci dokumentaci vydanou
Moravskoslezskym krajem — Zésady L'Jzemniho rozvoje MSK viz kap. 2.a) Odflvodnéni
zmény (‘2. 5 Uzemniho plénu Tiinec

c) soulad Zmény ('2. 5 Uzemniho plénu Tiinec'se stanovisky dotéenych orgénfl a krajského
fliadu viz kap. 2.d) Odflvodnéni zmény ('3. 5 Uzemniho plénu TFinec

d) soulad svysledkem feéeni rozporl‘] — zédny rozpor podle § 136 odst. 6 sprévniho iédu
nebyl ieéen

2) vydalo
Zménu (‘3. 5 Uzemniho plénu Tiinec podle § 6 odst. 5 pism. c), za pouziti § 43 odst. 4,
vsouladu s ustanovenim § 171 a nésledujiciho zékona é. 500/2004 Sb, sprévniho iédu ve
znéni pozdéjéich piedpisfl (déle jen ,,sprévni iéd“) a vsouladu s ust. § 13 a piilohy 6. 7
vyhl. é. 500/2006 Sb., 0 Uzemné analytickych podkladech, L'izemné plénovaci dokumentaci
azpfiisobu evidence uzemné plénovaci éinnosti jako opatieni obecné povahy, ve znéni
piedlozeném prostiednictvim piilohy ('3. 1 pfednesu.

ROZPRAVA
R. Kozlovsky — piipomnél, ze Zastupitelstvo mésta Tiince dne 14.06.2022 rozhodlo o pofizeni této
zmény. Uvedl, ze podstatné je to, ze tato zména se tyké pouze lokality staré WerkAreny, protoze
obsahem zmény je zména funkéniho vyuziti éésti vymezené funkéni plochy WerkAreny, které je
stéle plochou télovychovnych a sportovnich zaiizeni. Vysvétlil, ze touto zménou se zméni na
plochu pfestavby sfunkénim vyuzitim jako plocha obéanského vybaveni komeréniho typu.
Upiesnil, ze tato plocha se plénuje vyuiit pro tzv. CirkArenu, mi je vyzkumné védecké
avzdélévaci zafizeni. Dodal, ze zménou 6. 5 je také provedena aktualizace vymezeni
zastavéného L'Izemi a to k 01.10.2022.
RNDr. Pa/kovské — piipomnéla, ze projekt stavby CirkAreny na misté staré WerkAreny jiz byl na
zastupitelstvu prezentovén a bylo sdéleno, Ze budou zédat o dotaci z Fondu spravedlivé
transformace. Zedost o dotaci jiz byla podéna. Informovala, 2e 5 timto projektem byl seznémen
iprezident Ceské republiky a piiéti tyden bude s nim, pii své névétévé Tiince, seznémen také
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ministr iivotm’ho prostfedl'. Dodala, 2e mésto se tehdy zavézalo, 2e dojde ke zméné Uzemnl'ho
plénu a time by splnilo svflj slib.
Ing. Bocek— dotézal se, jestli mé mésto néjakou péku na to, kdyby se stalo, 2e ten projekt nevyjde,
2e se tam misto CirkAreny nepostavi néco jiného. Upresnil, ie klub hnutl' ANO plné podporuje
tento projekt a jsou rédi, 2e se néco takového ve mésté postavi. Jediné co ho mrzi je, ie veFejnost
prijde o takovou velkou plochu sportoviété, i kdyi to je ted’ v takovém stavu, v jakém to je.
RNDr. Palkovské — sdélila, ie V tom pripadé by se Uzemni plén zménil zpétky jen na vystavbu
sportoviété. Dodala, 2e je potreba si uvédomit, 2e ten objekt méstu nepatFil.
Mgr. Plucnar — Fekl, 2e zéleii na tom majiteli, co si tam postavi. Mflie tam byt napf. néjaké
shopping zona, a jestli mu mésto vtom bude brénit, kdyi ui jednou Uzemni plén zménilo, mflie
mésto ialovat kvfilli uélému zisku. Poznamenal, 2e kdyi ui mésto jednou zménl' L'Jzemnl' plén
a udélé ze sportoviété komeréni zénu, mélo by mI't néjak prévné oéetfeno, fie tam nebude nic
jiného nei CirkArena.
R. Kozlovsky — dotézal se, zda by pan Plucnar teda radéji chtél, aby to tam zflstalo v takovém
stavu, v jakém to je ted’.
Mgr. Plucnar— odpovédél, 2e ne, ie chce mI't pojistku, 2e tam bude CirkArena nebo se budou na
nékterém z pfiétich zastupitelstev bavit o zméné vyuiiti.

R. Kozlovsky— sdélil, ie V L'Izemnl'm plénu nejde stanovovat takovéto podml'nky.
Mgr. Plucnar— oponoval, 2e prévné to nastavit lze, napf. néjakou smlouvou apod.
M. Sikora — sdélil, 2e rozuml' tomu, ie je potfeba uéinit nékteré kroky k tomu, aby ten projekt splnil
veékeré podml'nky a mohla mu byt ta podpora z pohledu dotace pfidélena. Vi 0 tom, 2e tento
projekt je jeden ze strategickych projektfl Moravskoslezského kraje, takie co se tyké financovéni,
tam obavu nemé. Dotézal se, zda by mohl nékdo Fict néjaké informace o vstupni pripravenosti toho
projektu.
RNDr. Palkovské — uvedla, 2e tento projekt byl prezentovén a zhruba pred mésicem byla podéna
iédost a mysII' si, 2e nenI' problém si zjistit, co véechno musela tato iédost obsahovat, aby 0 tom
mohla hodnotitelské komise rozhodovat. PFipomnéla, 2e se mésto zavézalo, ie zménl' L'Jzemnl' plén
tak, aby to odpovidalo projektu a podml'nkém iédosti. Podotkla, 2e pokud by byl zéjem, mflie na
pFI’éti zasedénl' zastupitelstva mésta pozvat toho, kdo pfipravoval pfedloieni iédosti.

Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér' vedeni mésta) — doplnil, 2e existujl' internetové strénky
www.cirkarena.cz, kde jsou aktuélnl' informace o projektu.
R. Kozlovsky — zdfiraznil, ie V rémci vefejného projednévénl' nebyly uplatnény iédné pripominky
a némitky.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 8: pro 21 proti 0 zdriel se 10

ZMENA C. 6 UZEMNiHO PLANU TRINEC

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/81/2023
1) rozhodlo

a) v souladu 3 § 6 odst. 5 pism. 3), § 55a odst. 2 a § 44 pism. a) stavebniho zékona o pofi'zeni
Zmény (‘2. 6 uzemnl'ho plénu TFinec a o jejl'm obsahu, predloieném prostfednictvim prilohy
pFednesu

b) dle § 55a odst. 1 stavebniho zékona o poFI'zenI' Zmény 6. 6 uzemnl'ho plénu Tfinec
zkrécenym postupem dle § 55b stavebniho zékona

2) uréilo
pana Radima Kozlovského, néméstka primétorky mésta Tfince, pro spolupréci s porizovatelem
Zmény ('3. 6 uzemnl'ho plénu Trinec.
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ROZPRAVA
R. Koz/ovsky — sdélil, 2e zastupitelstvu mésta je pfedloieno zahéjeni zmény c':. 6 L'Jzemnl'ho plénu.
Konstatoval, 2e dflvodem pro pofizenl' této zmény je povinnost zpracovat vybrané éésti Uzemné-
plénovaci dokumentace v aktualizovany'Ich formétech tak, jak to uklédé vyhlééka é. 418/2022, které
nabyla Uéinnosti vlednu 2023. Poznamenal, 2e souéésti této zmény, které probéhne ve
zkréceném postupu, budou také zapracovény zmény tilkajici se zastavitelného flzeml' na
zastavénou plochu. Doplnil, 2e na strénkéch mésta bylo zverejnéno, 2e se chysté zména
('3. 7 l'JzemnI'ho plénu. Obéané, kteri si jeété nepodali iédost o zménu, byli vyzvéni, aby tak uéinili
do 31.03.2023. Nakonec sdélil, 2e zména 6. 7 by méla byt zastupitelstvu mésta pfedloiena
v éervnu tohoto roku.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 9: pro 28 proti 0 zdriel se 3

INFORMACE o HVOSPODVARENi FONDU socrALNi POMOCI
MESTA TRINCE v ROCE 2022

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/82/2023
1) vzalo na védomi

informaci o stavu Fondu sociélni pomoci statutérm’ho mésta Trince a vyuiitl' jeho prostfedkfl
v roce 2022.

ROZPRAVA
R. Kozlovsky — pripomnél, 2e zastupitelstvo mésta zfr’dilo v roce 2014 Fond sociélnl' pomoci
a souéésti statutu je také to, ie jednou za rok dévé mésto informaci o éerpénl' z tohoto fondu jak
radé mésta, tak zastupitelstvu. Informoval, ie V roce 2022 doélo k éerpéni fondu na zékladé jedné
iédosti, které byla kladné vI'zena. Upfesnil, 2e élo o poskytnuti prostredkl‘] na novou postel
v cené 9.670 Ké. Dodal, ie fond hospodarl' s ééstkou 150.000 Ké, které se na zaéétku vidy do této
v9§e doplnl'.
Mgr. Turek — podékoval p. Plucnarovi za obéerstvenl' a—
—
Mgr. Plucnar— Fikal si, ie to bude dnes dlouhé a 2e obéerstvenl' kaidému jen prospéje. Poté se
omluvil, ie V 17:30 musr’ odejl't.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénr’ prostrednictvim hlasovacr’ho zarl'zenl' —
pCIvoa' névrh usneseni.
vysledek hlasovéni 6. 10: pro 31 proti 0 zdriel se 0

INDIVIDUALNi ZADOSTI ORGANIZACi CHARITA FRYDEK -
MiSTEK A ARMADA SPASY v (:ESKE REPUBLICE, z. s.,

o POSKYTNUTi UéELovE NEINVESTICNi DOTACE
NA REGISTROVANE SOCIALNi SLUZBY z ROZPOCTU

STATUTARNiHO MESTA TRINCE PRO ROK 2023
Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/83/2023
1) rozhodlo

a) pristoupit pro rok 2023 k povéfenl'm Moravskoslezského kraje uvedenYm ve smlouvéch
o zévazku vefejné sluiby a vyrovnévaci platbé za jeho vykon a poskytnout vyrovnévaci
platbu dle podml'nek povéfenr’, organizacr’m uvedenSIm v névrhu, pfedloieném
prostrednictvim pfl’lohy 6. 1 prednesu,
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b) poskytnout uéelové neinvestiénl' dotace organizacim uvedenym v névrhu, jako vyrovnévacr’
platbu na dofinancovéni provozu registrovanych sociélnich sluieb, vcelkové vyéi
100.000 Ké, dle identifikétorfl registrovanYch sociélnr’ch sluieb, vélenéni dle névrhu
pFedloieného prostrednictvim prilohy ('3. 1 prednesu,

c) uzavrl't smlouvy é. 2023/08/017/Bo a 2023/08/018/Bo, dle névrhfi predloienS/ch
prostrednictvim priloh 6. 2 a 3 prednesu mezi statutérm’m méstem Trinec a subjekty
uvedenymi v névrhu predloieném prostrednictvim pfl’lohy 6. 1 prednesu.

ROZPRAVA
R. Kozlovsky — sdélila, 2e organizace Charita Fri/dek — Mistek provozuje sociélnl' sluibu Oéza
pokoje, kterou vyuil'vajl' étyri klienti, kterl' majl' trvaly pobyt v Trinci. Upresnil, ie cilovou skupinou
jsou osoby s chronickym duéevm’m onemocnénim starér’ 30 let. Sdélil, ie druhé organizace, které
se na mésto obrétila je organizace Arméda spésy v Ceské republice, jejl'i organizace se zabWé
osobami zévilmi na névykovflch Iétkéch, éi majl' chronické duéevni onemocnénl'. Tato organizace
zajiét’uje pééi pro dva obéany mésta Trince. Na Uzemi mésta Trince takovéto zafizenl' nejsou,
a proto navrhuje tyto organizace podporit. Nakonec uvedl, 2e pro organizaci Chgrita Frydek —
Mistek je navriena dotace ve vyéi 60.000 Kc“; a pro organizaci Arméda spésy v CR pak ééstka
40.000 Ké.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 11: pro 31 proti 0 zdriel se 0

SMLOUVA o POSKYTNUTi INDIVIDUALNi DOTACE
(2. 2023/07/10/SE NA PROVOZ MUZEA TRINECKYCH

ZELEZAREN A STATUTARNiHO MESTA TRINCE
PRO ROK 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/84/2023
1) vzalo na védomi

iédost spoleénosti TRINECKE ZELEZARNY, a. 3., se sidlem v Trinci, Prfimyslové 1000, Staré
Mésto, PSC 739 61, ICO 18050646, 0 poskytnutl' individuélnl' dotace z rozpoétu statutéml'ho
mésta Trince ve VY§i 500.000 K6

2) rozhodlo .
a) poskytnout individuélnl' dotaci ve VY§i 500.000 K6 spoleénogti TRINECKE ZELEZARNY,

a. 3., se sidlem v Trinci, Prflmyslové 1000, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO 18050646, na
projekt ,,Celoroéni provoz Muzea Tr'ineckYCh ielezéren a mésta Tr'ince“,

vb) uzavrl't smlouvu c. 2023/07/10/6e o poskytnutl' dotace spoleénosti TRINECKE
ZELEZARNY, a. 3., se sidlem v Trinci, Prfimyslové 1000, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO
18050646, na projekt ,,Celoroéni provoz Muzea Tr'ineckYCh ielezéren a mésta Tr'ince“, ve
v9§i 500.000 Ké, ve znénl' névrhu predloieného prostrednictvim prilohy 6. 1 prednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — poznamenala, ie pem'ze na provoz Muzea Tfinecch ielezéren a mésta
Trince jii byly schvéleny v rémci rozpoétu na rok 2023. Dodala, fie na' je potreba jeété schvélit
smlouvu.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovacr'ho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 12: pro 31 proti 0 zdriel se 0
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POSKYTNUTi INDIVIDUALNiCH DOTACi V ROCE 2023

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/85/2023
1) vzalo na védomi

iédost spolku Polsky kulturné-osvétovy svaz vCeské republice, z. 3., se sidlem v Ceském
Tééiné, ulice Stfelniém’, 6. p. 209/28, PSC 737 01, ICO 00442771, 0 poskytnuti individuélni
dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta Tfince ve v9§i 50.000 Ké
rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku Polsky kulturné-osvétovy svaz eské republige,

z.s., se sidlem vCeském Téél'né, ulice Stfelniéni, ('3. p. 209/28, PSC 737 01, ICO
00442771, na projekt ,,Festival PZKO“, ve VYéi 25.000 Ké,

b) rozhodnout uzavfi't vefejnoprévni smlouvu é. 2023/07/13/66 o poskytnutl' individuélni
dotace spolku Polsky kulturné-osvétovy svaz v Ceské republice, z. 3., se sidlem v Ceském
Tééiné, ulice Stfelniém’, 6. p. 28, PSC 737 01, ICO 00442771, ve vyiéi dle bodu 2 pism. a)
usneseni na projekt ,,Festival PZKO“, ve zném’ névrhu pfedloieného prostfednictvim
pFiIohy ('3. 1 pFednesu

vzalo na védomi
iédost spolku Sdruieni umélecch a zéjmovych aktivit Tfinec, z. 3., se sidlem vinci,
ném. Svobody, 6:. p. 526, Lyibice, PSC 739 61, ICO 64120775, 0 poskytnutl' individuélni
dotace z rozpoétu statutérm’ho mésta Tfince ve v9§i 333.000 Ké
rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku Sdruieni uméleckSIch a zéjmoch aktivit Tfinec, z. 3.,

se sidlem vinci, ném. Svobody, ('2. p. 526, Lyibice, PSC 739 61, ICO 64120775,
na ,,Celoroéni projekt“, ve vyéi 250.000 Ké,

vb) uzavfi't vefejnoprévnl' smlouvu c. 2023/07/12/Se o poskytnuti individuélnl' dotace spolku
Sdruieni umévlecky'Ich a géjmoch aktivit Tfinec, z. 3., se sidlem v Tfinci, ném. Svobody,
6. p. 526, PSC 739 61, ICO 64120775, ve vyéi dle bodu 4 pism. a) usnesem', na ,,Celoroéni
6innost“, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfi'lohy (‘3. 2 pfednesu

vzalo na védomi
iédost spolku Mistnl' skupina Polského kulturné-osvétového svazu v Oldfichovicich, poboény
spolek, se sidlem v TFinci, Oldfichovice, 6. p. 565, PSC 739 61, ICO 69609870, 0 poskytnutl'
individuélnl' dotace z rozpoétu statutérm’ho mésta Tfince ve vyéi 100.000 Kc“;
rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku Mistnl' skupina Polského kulturné-osvétového svazu

vIdFichovicich, poboépy spolek, se sidlem v Tfinci, Oldfichovice, (“3. p. 565, PSC 739 61,
ICO 69609870, na ,,Cinnost tanec'niho souboru OLDRZYCHOWICE z Oldr'ichovic
a Doiinky na Fojtstvi v Oldr'ichovicich“, ve VYéi 100.000 Kc"),

b) uzavfi't vefejnoprévnl' smlouvu é. 2023/07/9/Se o poskytnuti individuélnl' dotace spolku
Mistni skupina Polského kulturné-osvétového svazu v OIdFichovicich, poboény spolek, se
sidlem v Tfinci, Oldfichovice, 6. p. 565, PSC 739 61, ICO 69609870, ve viléi 100.000 Ké,
na ,,Celoroéni 6innost taneéniho souboru OLDRZYCHOWICE z Oldr'ichovic a Doiinky na
Fojtstvi v Oldfichovicic ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfi'lohy
6. 3 pFednesu

vzalo na védomi
iédost spoleénosti ANGELUS AQREUS, o. p. 3., se sidlem vOstravé, ulice Olbrachtova,
('3. p. 961/29, Slezské Ostrava, PSC 710 00, ICO 26876108, 0 poskytnutl' individuélni dotace
z rozpoétu statutéml'ho mésta Tfince ve vyéi 190.000 Kc“;
rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spoleénosti ANGELUS AUREEJS, o. p. 8;, se sidlem

v Ostravé, ulice Olbrachtova, ('3. p. 961/29, Slezské Ostrava, PSC 710 00, ICO 26876108,
na projekt ,,SRDCE EVROPY“ve vyéi 160.000 Ké,
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b) uzavfit vefejnoprévnl' smlouvu é. 2023/07/7/Se o poskytnuti individuélnl' dotace spoleénosti
ANGELUS AUREUS, o. p. 3., se sidlem vOstravé, ulice Olbrachtova, ('3. p. 961/29,
Slezské Ostrava, PSC 710 00, ICO 26876108, ve vyéi dle bodu 8 pism. a) usneseni,
na projekt ,,SRDCE EVROPY“, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfl’lohy
('3. 4 pFednesu

9) vzalo na védomi
iédgst spolku TRINEC SHARKS, z. 3., se sidlem vinci, ulice Lidické ('2. p. 544, Lyibice,
PSC 739 61, ICO 02808137, 0 poskytnutl' individuélnl' dotace z rozpoétu statutérnl'ho mésta
TFince ve vyéi 100.000 K6 na projekt ,,Celoroéni éinnost spolku“

10) rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku TRINEC SHARKS, z. 3., se sidlem vinci, ulice

Lidické 6. p. 544, Lyibice, PSC 739 61, ICO 02808137, na projekt ,,Celoroéni 6innost
spolku“, ve vyéi 70.000 Ké,

b) uzavfit vefejnoprévnl' smlouvu é. 2023/07/63/Se o poskytnuti Uéelové individuélnl' dotace
spolku TRINEC SHARKS, z.s., se sidlem vTFinci, ulice Lidické 6. p. 544, Lyibice,
PSC 739 61, ICO 02808137, ve vyéi dle bodu 10 pism. a) usneseni, na projekt ,,Celoroéni
6innost spolku“, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfi'lohy 6. 5 pFednesu.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e ui pfi schvalovém’ rozpoétoch opatfenl' informovala, 2e ééstka na
individuélnl' dotace byla naWéena 0 400.000 Ké na celkoch 2.400.000 Ké. Poté pfedloiené
iédosti jednotlich organizaci o individuélnl' dotace krétce okomentovala. Sdélila, 2e pokud se
schvéli navriené ééstky, zfistane kdispozici jeété 615.000 Ké. Tato ééstka bude vyuiita hned
v nésledujl'cim materiélu, ktery se tYké Mistrovstvn’ Evropy na STEEL RINGU.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 13: pro 31 proti 0 zdriel se 0

POSKYTNUTi INDIVIDUALNi DOTACE V ROCE 2023 NA
PROJEKT ,,CHAMPIONS OF THE FUTURE A FIA KARTING

EUROPEAN CHAMPIONSHIP“

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/86/2023
1) vzalo na védomi

iédost spolku Autoklub Tfinec v ACR, poboény spolek, se sidlem v Tfinci, ulice Frydecké
é. p.272, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO 05785006, 0 poskytnuti individuélnl' dotace z
rozpoétu statutérnl'ho mésta TFince ve v9§i 1.000.000 Ké na projekt ,,CHAMPIONS OF THE
FUTURE 3. — 6.5.2023 a FIA KARTING EUROPEAN CHAMPIONSHIP 18. — 21.5.2023“

2) rozhodlo
a) poskytnout individuélnl' dotaci spolku Autoklub Tfinec v ACR, qoény spolek, se sidlem

vinci, ulice Frydecké 6. p. 272, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO 05785006, na projekt
,,CHAMPIONS OF THE FUTURE 3. — 6.5.2023 a FIA KARTING EUROPEAN
CHAMPIONSHIP 18. — 21.5. 2023“, ve vyéi 800.000 K6,

b) uzavfit vefejnoprévnl' smlouvu é. 2023/07/62/Se o poskytnuti Uéelové individuélnl' dotace
spolku Autoklub Tfinec v ACR, poboény spolek, se sidlem v Tfinci, ulice Frydecké
('3. p. 272, Staré Mésto, PSC 739 61, ICO 05785006, ve vyéi dle bodu 2 pism. a) usneseni,
na projekt ,,CHAMPIONS OF THE FUTURE 3. — 6.5.2023 a FIA KARTING EUROPEAN
CHAMPIONSHIP 18. — 21.5.2023“, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim pfl’lohy
('3. 2 pFednesu,

3) provedlo
rozpoétové opatfenl' 6. 6 ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvn’m ph’lohy 6. 1 pFednesu.
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ROZPRAVA
RNDr. Pa/kovské — upFesnila, 2e se jedné o Mistrovstvi Evropy, které probéhne na STEEL RINGU,
a kterého se zfléastni 200 zévodnl'kfl z 56 zemi celého svéta. Dodala, 2e Mistrovstvn’ Evropy
v motoristickém sportu se vraci do Ceské republiky po 24 letech. Poté popsala, jak budou zévody
organizaéné prob/hat. Nakonec poiédala pana Zondora, aby éasovy harmonogram zévodfl poslal
véem zastupitelflm do e-mailu.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 14: pro 30 proti 0 zdriel se 1

POSTOUPENi POHLEDAVKY

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/87/2023
1) rozhodlo

a) postoupit pohledévku ve v9§i 86.055 Ké, kterou mé statutérni mésto TFinec za dluim’kem

m,
naposledy bytem _finec, z titulu

u u na naJemnem, u ra ac za plnénl' spojené s uiivénl'm bytu, soudnl'ch nékladech,
déle pfisluéenstvi pohledévek, a to za Uplatu ve v9§i 86.055 Kc“; a pfi'padného nedoplatku
vyflétovéni 0hrad spojenych s uil'vénl'm bytu za r. 2022, ktery bude zném do dne
30-04-2023, panl’—73961
Tfinec,

c) uzavfit smlouvu o postoupenl' pohledévky 6.2023/05/016/CmE, ve znénl' névrhu
pFedloieného prostfednictvim pfilohy ('3. 1 pfednesu.

ROZPRAVA
Mgr. Ka/eta — uvedl, 2e po odevzdénl' bytu v Tfinci Neborech zflstal na byté dluh ve vyéi 86.055 K6.
Sdélil, 2e ten byl nabl'dnut iadatelflm z uiéiho pofadl', ale nikdo z nich neprojevil zéjem, a proto byl
nabl'dnut vefejnosti. O tento byt projevili zéjem dva zéjemci a rada se rozhodla pfidélit ho pani,
které byla prvnl' v pofadl'. Nynl' se rozhoduje o postoupeni pohledévky.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hIasovac/ho zafl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 15: pro 29 proti 0 zdriel se 0
(2 é/enové ZMé neh/asova/i.)

PREVOD POZEMKQ v K. 0. TBINEC Dp VLASTNICTVi
STATUTARNIHO MESTA TRINEC

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/88/2023
1) rozhodlo

a) pFijmout darem od Moravskoslezského kraje, se sidlem vOstravé, ul. 28. Fijna 117,
P8070218, ICO 70890692, dle geometrického plénu é. 2558—116/2022 ze dne
20.01.2023 nové vznikly pozemek parc. ('2. 1547/19, ostatnl' plocha, ostatnl' komunikace o
VYméFe 68 m2 v katastrélnl'm uzeml' a obci Tfinec,

b) uzavfit darovaCI' smlouvu é. 2023/05/026/PF, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim
pFilohy ('3. 2 pfednesu

2) rozhodlo
a) odkoupit dle geometrického plénu é. 2558-116/2022 ze dne 20.01.2023 nové vznikly

ozemek arc. 6.1533/9 zahrada o v'méfe 3 m2 v katastrélnl'm uzeml' a obci TFinec od
Tfinec, za kupnl' cenu

1.070 Ké/m2,
b) uzavfit kupnl' smlouvu é. 2023/05/027/PF, ve znénl' névrhu pfedloieného prostfednictvim

pFilohy ('3. 3 pfednesu.
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ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — informoval, 2e mésto dokonéilo stavbu autobusové zastévky na ulici Fri/decké a na'
odbor sprévy majetku mésta jedné s jednotlivS/mi vlastnl'ky pozemkl‘] o odkupu, resp. o darovéni
pozemkfl. Poté popsal, o které pozemky se pfesné jedné. Nakonec shrnul, 29 0d
Moravskoslezského kraje pfijme mésto pozemek darem a 0d soukromého vlastnl'ka odkoupl' 3 m2.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 16: pro 30 proti 0 zdriel se 0
(1 élen ZMé nehlasoval.)

ODPRODEJ POZEMKU PARC. év. 719/7, 719/3, 721/2 A 719/4
v K. u. LYZBICE

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/89/2023
1) rozhodlo

neodprodat pozemky parc. é. 719/3 ostatnl' plocha, jiné plocha o vyméfe 28 m2, parc. é. 719/4
zastavéné plocha a nédvorl', jehoi souééstl' je stavba bez ép/ée, garéi, o vyméfe 36 m2,
parc. é. 719/7 ostatnl' plocha, jiné plocha o VS/méfe 80 m2 a parc. é. 721/2 orné pflda o vyméfe
39 m2 v k. l]. Lyibice a obci Tfinec, ve vlastnictvi statutérm’ho mésta Tfince.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — vysvétlil, 2e se jedné o pozemky kolem a pod stavbou garéie vedle parkovaci véie
u budovy ép. 110. Zadatel mé zéjem tyto pozemky koupit za Uéelem rekonstrukce garéie, které na
pozemku stojl', pfi'p. by postavil garéi novou. Nakonec sdélil, ie rada mésta a majetkoprévnl'
komise doporuéily uvedené pozemky neodprodat.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zafi'zenl'.
vysledek hlasovéni é. 17: pro 26 proti 0 zdriel se 3
(2 élenové ZMé nehlasovali.)

ODPRODEJ CASTI POZEMky PARC. é. 561l6
v K. u. DOLNI LISTNA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 04l90l2023
1) rozhodlo

neodprodat éést pozemku parc. é. 561/6 ostatnl' plocha, zelefi o VS/méfe cca 361 m2 v k. L'I.
Dolni Liétné a obci Tfinec, ve vlastnictvi statutérm’ho mésta TFince.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — sdélil, 2e pan _>oiédal o odprodej éésti pozemku o VS/méf'e cca 361 m2
v k. 1]. Delhi Ll'étné za Uéelem vybudovénl' parkovaciho sténl'. Poté popsal o jaké misto se pfesné
jedné a proé se tam parkoviété za rozumnou cenu realizovat nedé. Upfesnil, 2e proto je ve
stanovisku pfedkladatele uvedeno, 2e doporuéuje zastupitelstvu mésta neodprodat uvedeny
pozemek.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostfednictvim hlasovaciho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 18: pro 27 proti 0 zdriel se 2
(2 élenové ZMé nehlasovali.)
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ODPRODEJ (:13.e POZEMky PARC. 6.85511
v K. u. DOLNI LISTNA

Zastupitelstvo mésta
usnesenim 6. 04/91/2023
1) rozhodlo

neodprodat éést pozemku parc. é. 855/1 orné pCIda o Wmére cca 1.480 m2v k. L'I. Dolnl' Ll'étné
a obci Trinec, ve vlastnictvi statutérnl'ho mésta Trince.

ROZPRAVA
Mgr. Kaleta — informoval, 2e pén z Dolni Liétné poiédal mésto o odprodej éésti pozemku orné
pCIda o Wmére cca 1.480 m2 v k. L'I. DoInI' Ll'étné za L'Iéelem VS/stavby rodinného domu. Na
situaénim snl'mku popsal, o ktery pozemek se presné jedné. Dodal, 2e majetkoprévni komise
doporuéila tento pozemek neodprodat.

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zeni.
vysledek hlasovéni 6. 19: pro 29 proti 0 zdriel se 1
(1 é/en ZMé nehlasoval.)

NAVRH NA yYSIOUPENi STATUTARNiHO MESTA TRINEC
ZE SDRUZENI PRO ROZVOJ MORAVSKOSLEZSKEHO

KRAJE, Z. S.

Zastupitelstvo mésta
usnesenim é. 04l92l2023
1) rozhodlo

o vystoupenl' statutérnl'ho mésta Trinec ze spolku Sdruieni pro rozvoj Moravsko§lezského
kraje, z.s., se sidlem vOstravé, Mariénsch Horéch, Virstavnl' 2224/8, PSC 709 00,
ICO 00576310 k datu 30.04.2023.

ROZPRAVA
RNDr. Palkovské — informovala, 2e sdruieni bylo zaloieno v roce 1990, vdobé, kdy jeété
neexistovaly kraje, protoie chybélo néco, co by sdruiovalo kll'éové firmy, samosprévy apod. CI’lem
bylo prosadit a doséhnout realizace zésadnl'ch rozvojovS/ch projektfl, kde zésadni misto méla
doprava a dopravnl' infrastruktura. Sdélila, 2e toto sdruiem’ organizovalo mezinérodni konferenci
TRANSPORT, kde prosazovalo vybudovénl' obchvatu Trince, a proto Trinec do tohoto sdruienl'
v roce 2007 vstoupil. Konstatovala, 2e nosné témata se vtomto sdruienl' zménila, a méstu jii
élenstvi v tomto sdruiem’ nepfinéér’ iédny vécny prinos. Vyjmenovala obce a firmy, které nedévno
ze sdruienl' vystoupily, a poté preéetla vyjédrenl' regionélni rady rozvoje a spolupréce, proé také
élenstvi ukonéili. Konstatovala, ie mésto se 3 vyjédrenim regionélnl' rady rozvoje a spolupréce plné
ztotoifiuje.
Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostrednictvim hlasovaciho zarl'zenl'.
vysledek hlasovéni 6. 20: pro 28 proti 0 zdriel se 3

JEDNACi RAD ZASTUPITELSTVA MESTA TRINCE

ROZPRAVA
Ing. Bocek — informoval, 2e si dnes pripravil Jednacn’ réd zastupitelstva mésta Trince a byl by réd,
kdyby se doplnily body dle materiélu, ktery byl zastupitelflm zaslén. Poté tyto body okomentoval.
,,Zména Jednaciho rédu mésta Trince, aby byly materiély pro jednénl' zastupitelstva verejné
dostupné na internetovS/ch strénkéch mésta. Prinééi mnoho tod, sél' se transparentnost
rozhodovénl' mésta a zlepéi informovanost obéanfl. Obéané budou moci kvalifikované a vécné
pripravit své pripominky a nézory na jednéni zastupitelstva. Tato zména také prinéél' ekonomickou
flsporu pro chod L'Iradu, protoie materiély budou kdispozici kdykoliv v reiimu 24/7 3 nebudou
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vyiadovat éas pracovm’kfl magistrétu. Ti pak nebudou muset vénovat svflj éas obéanflm, kterl'
prijdou vyfizovat dotazy osobné i mejlem éi elektronicky. Upresnéni obsahu materiélu pro jednénl',
bod 5.10., je rovnéi dfileiité predeva'sl'm u dokumentfl, vyhlééek a podobné, musi byt obsah
materiélu pro jednénl' presné stanoven. Materiél musi obsahovat platné a navrhované znénl'
a vyznaéeni aprav, pripadné stanovisko osadnl'ho vyboru, pokud se névrh dotyké pouze uréité
éésti mésta. Déle se zvyéujl' néroky na obsah dflvodové zprévy, to je bod 5.11. Jedné se
0 poiadavek na vyhodnocenl' souéasného stavu, analyzu nedostatkfl, sumarizaci ekonomickych
dopadfl na rozpoéet. Je l'Jéelné Feéit dlouhodoby dopad na hospodarenl' s prihlédnutl'm nejen na
investiéni néklady, ale také na provoznl' néklady v budoucnosti. Celkové tedy zména Jednaciho
Fédu mésta Trince prinééi modernizaci, otevrenost a komunikativnost, coi je pro obéany mésta
velké vyhoda. Zastupitelé by méli tuto zménu schvélit, aby mohli lépe plnit svou roli zastupitelstva
a reprezentovat zéjmy obéanl‘]. Na zévér bych chtél zdfiraznit, ie jste v listopadu lofiského roku
vydali programové prohlééeni, jehoi souééstl' je i bod ,,modernl' a vstrl'cné komunikace magistrétu“,
a kdyi jsme se dneska inspirovali aplikacn’ mésta Riéany, tak to je dal§i priklad toho, jakym
zpCIsobem se dé fungovat v modernich obcich.“
——sdélil svaj pohled na projednévany bod.
RNDr. Palkovské — podékovala za nézor. Poznamenala, ie obéané maji kdispozici zvukovy
zéznam, mohou se ptét podle zékona 106 a také se mohou zfléastnit zasedém’ zastupitelstva.
Mgr. Zawadzki (vedouci prévniho odboru) — upozornil, 2e co se tyké zékona 106, tak nékteré véci
jsou pfenesenou pflsobnosti a nejsou v kompetenci zastupitelstva jako samostatné pflsobnosti.
Poznamenal, ie informace, které majl' byt do 15 dnl‘] zverejnény na internetovych strénkéch, tak ty
se tam zvefejfiujl', kromé starél'ch vécn’, které se tam postupné doplr'1ujl' a do pér tydnfl by tam mély
byt snad véechny za poslednl' roky. Sdélil, 2e iédostl' podle zékona 106 v posledni dobé vyrazné
pribylo a jedna prévniéka ui délé pouze to.
R. Kozlovsky — poiédal pana Bocka, jakoito predkladatele materiélu, o doplnénl' udajfl do
predklédaci a dflvodové zprévy pfesné podle toho, co sém poiaduje vbodé 5.11., zejména
zhodnocenl' dosavadnl'ho stavu, rozbor pfl’éin a nedostatkl‘] a odflvodném’ navrhovanych opatrenl'
a jejich ekonomicky dflsledek.
Ing. Bocek — sdélil, 2e si podklady, kolik stojl' momentélné néklady na vypracovévénl' téchto zprév,
vyiédé na odboru KVM a poiadavky pana Kozlovského doplni do 30 dnfl.
R. Kozlovsky — konstatoval, 2e vzhledem ktomu, 2e nemé dostateéné podklady, aby se mohl
kvalifikované rozhodnout, tak nebude hlasovat za névrh pana Bocka.

Ing. Bocek — nabidl, ie by se 0 jednotlivych bodech doplnénl' jednaciho fédu hlasovalo
samostatné.
Ing. Zondor (vedouci odboru kancelér' vedeni mésta) — sdélil, 2e dle jednaciho rédu by mél byt
predloien pl'semny névrh téchto tri névrhfl.
R. KozlovskY— poiaduje, aby byl névrh predloien pl'semné.

Ing. Bocek — navrhuje desetiminutovou prestévku, béhem které to poéle odboru KVM, ktery
materiél namnoii.

Mgr. Turek — podotkl, 2e bod 5.11. vm’mé troéku jinak nei pan néméstek a domm’vé se, 29 nejde
o dopad na rozpoéet, ale 0 zvyéenl' nérokfl, aby zastupitelé méli kvalitnéjél' podklady z Distribuce
tepla.

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e névrhy na hlasovénl' musi byt jednoznaéné dané a ne podle toho,
jak to kdo vnr’mé.

PRESTAVKA— 17:11 — 17:25

Ing. Bocek— navrhl, ie by se 0 tomto jednacim rédu mohla do budoucna vézt néjaké éirél' diskuze.
— sdélil svflj nézor k predloienému névrhu pana Bocka na doplnénl' jednaciho

Fédu.
RNDr. Palkovské — podékovala za prispévek.
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Ing. Zondor— sdélil, 2e co se tSIée rady, koné podle toho, jak mu uklédé Jednaci féd rady. Uvedl,
2e kdyi se rada rozhodne zruéit schfizi rady, nemusi tuto informaci nikomu sdélovat. Vysvétlil, ie
na zvefejnénl' usneseni z rady mé dle Jednaciho Fédu rady 5 M a usneseni ze dne 17.04.2023
bylo zvefejnéno 20.04.2023, a proto nevidl' iédny problém. Rozuml' tomu, 2e jsou rflzné nézory na
zpfisob informovénl', ale nenl' to tak, 2e se Magistrét mésta Tfince striktné dril' zékona a nikdy
jinak. Jako ph’klad uvedl, 2e ze zékona o obcich nevyplé povinnost zveFejfiovat usneseni z rady
mésta a i pFesto je magistrét zvefejfiuje. Domnl'vé se, 2e tak, jak jsou jednaci fédy rady
izastupitelstva schvéleny, tak jsou optimélnl'. PFipouéti, 2e kaidy maze pFijI’t s néjakym névrhem
a zménit cokoliv.

Névrh Ing. Bocka c". 1
Zastupitelstvo mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta Tr'ince o bod 5.9. ve znéni

,,Materiély pro jednéni zastupitelstva vc'etné véech pr'iloh jsou nejpozdéji 5 dm": pr'ede dnem
zasedéni zpr'istupnény ver'ejnosti na internetoch strénkéch mésta (www.trinecko.cz), a to za
dodrz'eni podminek souvisejicich s ochranou osobnich L'Idaja a obchodniho tajemstvi. “

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zaFI'zenI' —
névrh 6. 1.
vysledek hlasovéni 6. 21: pro 12 proti 8 zdriel se 9
(Ing. Fremrové a Mgr. Plucnarjii nepfitomni na zasedéni ZMé.)

Tento névrh usneseni nebyl schvélen padpoloviéni vétéjnou véech élenfl zastupitelstva
mésta, a proto byl zafazen mezi tzv. NEPRIJATA USNESENI.

Névrh Ing. Bocka 6. 2
Zastupitelstvo mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta Tr'ince o bod 5.10. ve znéni

,,Materiély pro jednéni zastupitelstva obsahuji:
a) nézev materiélu,
b) jeho obsah,
c) névrh usneseni a dL°Ivodovou zprévu, pr'ip. varianty r'es'eni,
d) pr'ilohy; u dokumentL": (vyhlééky a podobné) platné znéni a navrhované znéni s vyznaéenim
uprav,
e) pr'ipadné stanovisko osadniho vyboru, pokud se névrh dotYké pouze uréité éésti mésta.“

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovénl' prostFednictvim hlasovaciho zaFI'zenI' —
névrh 6. 2.
vysledek hlasovéni 6. 22: pro 11 proti 6 zdriel se 12
(Ing. Fremrové a Mgr. Plucnarjii nepr'itomni na zasedéni ZMé.)

Tento névrh usneseni nebyl schvélen yadpolpviéni vétéjnou véech élenfl zastupitelstva
mésta, a proto byl zafazen mezi tzv. NEPRIJATA USNESENI.
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Névrh Ing. Bocka c". 3
Zastupitelstva mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta Tr'ince o bod 5.11. ve znéni

,,DL°Ivodové zpréva musi obsahovat zejména:
a) zhodnoceni dosavadniho stavu,
b) rozbor pr'ic'in nedostatkt‘l,
c) odavodnéni navrhovanYch opatr'eni a jejich ekonomicky dL‘Isledek (dopad do rozpoétu mésta). “

Primétorka vyzvala éleny zastupitelstva mésta k hlasovéni prostfednictvim hlasovaciho zafl'zenl' —
névrh 6. 3.
vysledek hlasovéni 6. 23: pro 11 proti 11 zdriel se 7
(Ing. Fremrové a Mgr. Plucnarjii nepfitomni na zasedéni ZMé.)

Tento névrh usneseni nebyl schvélen gadpoloviéni vétéjnou véech élem": zastupitelstva
mésta, a proto byl zafazen mezi tzv. NEPRIJATA USNESENI.

NEPRIJATA USNESENi

Zastupitelstvo mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta TFince o bod 5.9. ve znénl'

,,Materiély pro jednénl' zastupitelstva véetné véech pfiloh jsou nejpozdéji 5 a pfede dnem
zasedéni zpfistupnény vefejnosti na internetoch strénkéch mésta (www.trinecko.cz), a to za
dodrieni podml'nek souvisejl'cich s ochranou osobnl'ch adajfl a obchodnl'ho tajemstvi.“

Zastupitelstvo mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta TFince o bod 5.10. ve znéni

,,Materiély pro jednénl' zastupitelstva obsahujl':
a) nézev materiélu,
b) jeho obsah,
c) névrh usneseni a dflvodovou zprévu, pfl’p. varianty Feéeni,
d) pfl’lohy; u dokumentfl (vyhlééky a podobné) platné znénl' a navrhované znénl' s vyznaéenim
uprav,
e) pfipadné stanovisko osadnl'ho vyboru, pokud se névrh doty'lké pouze uréité éésti mésta.“

Zastupitelstvo mésta
1) doplnilo
Jednaci féd Zastupitelstva mésta TFince o bod 5.11. ve znéni

,,Dfivodové zpréva musi obsahovat zejména:
a) zhodnoceni dosavadnl'ho stavu,
b) rozbor pfl’éin nedostatkl‘],
c) odfivodném’ navrhovanych opatfenl' a jejich ekonomicky dflsledek (dopad do rozpoétu mésta).“
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RUZNE

RNDr. Palkovské — informovala zastupitele o névétévé manielky polského prezidenta vTrinci,
které probéhla 27. brezna 2023. Sdélila, ie pani Dudové navétivila MS v Ll'étné a ékolu na
ul. Nédraini s polskYm jazykem vyuéovacr’m. Konstatovala, 2e setkénl' bylo velmi pfl’jemné a
vzéjemné vztahy jsou velmi dobré. Uvedla, 2e pani Dudové informovala o mésté Tfinci i na svych
weboch strénkéch, a velmi si povaiuje, jak Trinec peéuje o polské ékolstvr’. Konstatovala, 2e je
to velmi dobré zpréva pro éesko-polské vztahy a déle dodala, ie se panl' Dudové, zmI'niIa, ie
V radé ékol v Polsku nemajl' takové vybaveni jako v Trinci. Doplnila, ie panl' Dudové uéila kdysi ve
ékole v Krakové.
Sdélila, 2e 28. brezna 2023 39 v zflieném profilu otevrel 3. Usek navazujicr’ na obchvat Trince.
Informovala, 2e 3 ministrem dopravy jednali také o moinostech ziskéni dotacr’ na dopravnl' stavby,
a také na ty stavby, které patrl' do tzv. ,,bi|é knihy“ Moravskoslezského kraje vé. Via Sosna
a daléich. Uvedla, ie V srpnu by mél bylt 3. asek obchvatu Trince dokonéen a zprovoznén v plném
komfortu. Poté pripomnéla historii VYStavby obchvatu.
Déle informovala, ie v pétek 21.04.2023 névétivila primétora partnerského mésta Ziliny,
Mgr. Petera Fiabéne, a jeho néméstky. Konstatovala, ie spolupréce s Zilinou trvé jii delél' dobu.
Informovala, 2e se dohodli na vytvoreni pracovnl'ch skupin, které budou reéit témata, jako jsou
éisté doprava, inovace, speciélné pana primétora zajI'mé CirkArena, a parkovéni. Sdélila, ie Tfinec
je pro né velkou inspiraci v mnoha vécech, vyzdvihl napr. méstskou knihovnu. Uvedla, 2e primétor
prislibil Uéast na Dni nérodnostnl'ch menéin v Trinci, kde vystoupl' také slovensky soubor.
Poznamenala, ie pri jednénl' zjistili, ie Trinec je o 5 km2 vétél' nei Zilina a doplnila, ie primétor
rekl, 2e nenl' jednoduché obhospodafit takové velké L'Izeml'. Podotkla, 2e Trinec je o néco menéi
nei Opava a Havirov je rozlohou tfetinovy. Sdélila, ie L'Jzemi Trince nenl' tvoreno lesy, ale
roztrouéenou slezskou zéstavbou s rodinnymi domy a je potreba zajistit zimnI' adribu, verejné
osvétleni, MHD, odvoz odpadfl atd. Uvedla, 2e rozpoétové uréenl' danl' je zejména postaveno na
poétu obyvatel. Zilina mé kolem 85 tis. obyvatel, Trinec necelych 35 tis., ale Uzeml' Trince je vétél'
nei Zilina, o vée je potreba se postarat a na to je potreba myslet také pri schvalovénl' rozpoétu.
Zévérem sdélila, 2e spolupréce s Zilinou bude i nadéle pokraéovat. v
Informovala, 2e parkovaci objekt Sosna zr’skal ocenénl' v rémci Ceské parkovacr’ asociace
v kategorii Parkovi§té roku. 1. misto obsadilo parkoviété Cerny most v Praze. Uvedla, fie
v9jimeénost parkovaciho objektu na Sosné spoéivé v tom, 2e néjezd je moiny ze tri rflznych mist,
coi je nejen ekonomické, ale také éasové vyhodné a architektonicky zajI'mavé. Sdélila, 2e
zhotovitel poiadoval zarazeni této stavby do rCIaCh soutéir’. Nakonec poznamenala, 2e tuto cenu
ziskal parkovaci objekt bez toho, anii by ho do této soutéie nékdo pfihlaéoval.
Nésledné pfeéla k poiadavku od pana Turka s nézvem ,,Souhrnné informace o doposud méstem
porizenych a vypracovam’lch studil'ch a koncepcr’ch kvyuiiti méstského areélu a pozekI na
Javorovém a predstavenl' viZI' dalér’ho moiného vyuiitl' a rozvoje v pfl’étl'ch letech“. Dne 20.02.2023
probéhlo jednénl' za fléasti vétéiny zastupitelfl, kde byli zastupitelé seznémeni 3 mm
nejdflleiitéjél'm, co se tSIké objektfl na Javorovém. Hlavné s majetkoprévnimi vztahy, s vyuiitim
objektfl, které jsou ve vlastnictvi mésta a s pFI'jmy a vydaji za poslednr’ch 20 let. Pripomnéla, 2e na
té schflzce bylo dohodnuto, 2e na zastupitelstvu bude predloieno sloieni pracovni skupiny, ve
které budou zastoupeny véechny politické subjekty, aby Feéeni ,,co dél na Javorovém“ bylo pfijato
napfié politickS/m spektrem.
Informovala, ie pracovnl' skupina Javorovy byla zrl'zena 28.02.2023, 1. jednénl' probéhlo
17.04.2023. Uvedla, ie ve skupiné je kromé zéstupcfl politicch subjektfl také odbornl'k na
technicko-ekonomické prosouzenl' a prévnik na prévnl' posouzenl'. Déle uvedla, ie se v dobé mezi
zrl'zenim skupiny a jejl'm prvnl'm jednénim seéli spolu s panem Kaletou a panem Kantorem
s néméstkem hejtmana pro dopravu MSK, panem Podstavkou, aby byli informovéni o postoji,
postupu a vztahu MSK ve vazbé na stévajl'ci lanovou dréhu, které path’ a je provozovéna
spoleénosti Bytoslan. Informovala o prflbéhu jednéni pracovm’ skupiny dne 17.04.2023, na kterém
byly podény veékeré informace o objektech na Javorovém, majetkoprévnl'ch vztazich, a VYSIedcich
hospodafenr’ za poslednr’ch 20 let. Déle uvedla, ie byl schvélen névrh na v9jezd pracovnl' skupiny
na vrch Javorovy dne 16.05.2023, odjezd od MMT ve 13:00 hodin, kde si élenové detailné
prohlédnou objekty ve vlastnictvi mésta a navrhnou moiné reéenl'. Sdélila, 2e koncepce mflie byt
zpracovéna, a2 bude feéeno, kterou cestou se mésto vydé. Konstatovala, ie pan Turek obdriel
veékeré podklady véetné technicko-ekonomického posouzenl'. Poté citovala ze zépisu ze schflzky
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dne 20.02.2023: ,,Organizaéni moinosti vyuiiti... Z vyrée uvedenych pfedpokladl‘] je moino zvéiit
tyto 4 zékladni organizaéni modely vyuiiti areélu, a to: a) majitelem areélu zflstane statutérni
mésto TFinec a zérovefi vypovi néjem a stane se provozovatelem; b) majitelem areélu zi’istane
statutémi mésto Tfinec, areél bude pronajl'mén stévajl'cimu nebo novému néjemci; c) areél bude
prodén se specifickSImi podminkami; d) areél bude prodén bez podml'nek.“ Uvedla, 2e pracovni
skupina projedné tyto moinosti a navrhne zastupitelstvu, kterou cestou se vydat. Konstatovala, ie
to, jak bude vypadat Tfinec a vrch Javorovy, musi rozhodnout zastupitelé.
Déle hovofila o néplni préce a sloieni pracovni skupiny Javorovy a navrhla klubu Nezévislfrch
vyménit pan-(nominovén za Nezévislé), ktery neni zastupitelem, za pana Turka.
Mgr. Turek — uvedl, 2e strana NezévisIS/ch nominovala obéana Tfince ana- ktery se
orientuje v ekonomickych zéleiitostech, na které tam je take panfl Sdélil, 2e zéleiitost
Javorového berou nejen emotivné ale i velice pragmaticky a pfemYélejI' jak déle s tim majetkem
naloiit. Déle shrnul situaci okolo zéleiitosti na Javorovém vrchu za minulé 2 volebni obdobi
asdélil, 2e klub byl p0 jednéni pracovni skupiny dne 17.04.2023 panem —o jejim
prflbéhu informovén. Uvedl, 2e dle informaci pana _nebyly ony étyfi varianty na jednéni
pracovni skupiny projednévény. Sdélil, 2e se dozvédél maximélné to, ie jsou jen dvé varianty
i'eéeni, ,,bud’ se to prodé, nebo se to opravi“. Uvedl, 2e i kdyi na jednéni nebyl, neznamené to, ie
ho to nezajimé. Déle sdélil, 2e zcela zésadné odmité, Hie se tady kaidy z nés bude pod ilet na tom,
co jste tam za 8 let zpflsobili, to teda ani néhodou a nebudete se schovévat za véechny
zastupitele, protoie ta situace néjak vznikla“.
Déle sdélil, ie pan Ferenc iédé, zatim neuspééné, o informace o postupu oprav personélni chaty,
kde doélo postupné k daléi devastaci. Uvedl, 2e firma, které vysoutéiila tuto stavbu v srpnu 2016, ji
prevzala a2 04.11.2016 a préce byly pferuéeny hned 05.11.2016. Nésledné ji za rok vrétili méstu
,,bez toho, anii by hli prstem“.
Déle se vyjédfil kjednénim okolo Javorového, k éinnosti pracovni skupiny, k éinnosti zastupitelfl
a k moinému reéeni vyuiiti.
Dotézal se, zda existuji néjaké vypracované studie k tomu, jak by se Javorovy mohl dél rozvijet.
RNDr. Palkovské — sdélila, ie V rémci pracovni skupiny se studie nefeéily, protoie je tfeba, aby se
stim seznémili ti, ktefi na Javorovém Fadu let nebyli. Uvedla, 2e pracovni skupina, ve které je
zastoupeni kaidého politického subjektu, predloii zastupitelstvu névrhy Feéeni vyuiiti Javorového.

Poté se RNDr. Palkovské dohadovala s Mgr. Turkem, co kdy k Javorovému Fekla a nefekla.
Mgr. Kaleta — poznamenal, 2e Javorovy je majetek mésta, nikoli pani primétorky 6i nékoho jiného
a ,,my véichni jsme zastupitelé mésta“. Vznesl dotaz, proé nikdy iédny jiny zastupitel nevystoupil
s koncepci rozvoje Javorového.
RNDr. Palkovské — doplnila, ie V rémci schvalovéni rozpoétu byly na zastupitelstvu projednévény
véechny ééstky, které byly uréeny na adribu objektfl mésta na Javorovém. Déle informovala
0 oji situace kolem lanové dréhy na Javorovy. Nakonec znovu vyzvala pana Turka, aby se stal
élenem pracovni skupiny Javorovy.
Mgr. Brzezina — reagoval na slova pana Turka a vyjédril se knéplni préce pracovni skupiny
Javorovy vrch, které je élenem. Poznamenal, 2e nemé cenu se otééet pfilié do minulosti a feéit co
mohlo bYt nebo co se mélo udélat jinak. Je réd, 2e tato pracovni skupina vznikla. Uvedl, 2e jako
beiny névétévnik Javorového nemé moinost nahlédnout do v§ech objektl‘], proto uvital névrh
detailni prohlidky téchto objektCi.
Mgr. Turek — vyjédril se kdrivéjéi situaci a feéenim okolo Javorového, zminil ,,legendérni vyirok
o sekyre, které byla zaraiena na Javorovém“ a vyjédi'il se i k souéasnosti, kjednénim, zjiét’ovéni
stavu budov, k majetkoprévnim vztahflm atd.
RNDr. Palkovské a Mgr. Turek diskutovali o jednénich tS/kajicich se Javorového, které probihala
v minulych letech.
RNDr. Palkovské — hovofila o plénu préce pracovni skupiny a o aktuélnl' situaci na Javorovém.
Mgr. Turek — sdélil, 2e pani Palkovské méla na jednéni pracovni skupiny Javorovy predloiit
4 varianty, aby mohly bS/t skrze zéstupce NezévisIS/ch diskutovény v klubu Nezévilch a
nepfedloiila je. Déle uvedl, 2e béhem 8 let vyrostl v Polsku areél, vzdéleny od Tfince cca 30 km,
bez ohledfl na klimatické zmény, které primétorka neustéle zmifiuje.
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Ing. Ferenc — sdélil, ie byl pfed deseti lety s panem Kaletou v kontrolni skupiné, kdy byly bez
zévaznych termini] diskutovany névrhy reéeni na Javorovém. Reéilo se tam zFizeni COV, které
dodnes neni realizovéna. Konstatoval, 2e koncepce nebyla udéléna nikdy a novy néjemce, ktery
tam byl od roku 2011, mél v té dobé podat névrh na vyuiiti areélu. Dale uvedl, 2e dle informaci od
pana Zondora ohledné hospodafskych vysledkfl, éini ztrata mésta od roku 2011 4,7 mil. Ké.
Konstatoval, ie zjeho pohledu ekonoma, pokud by byly vnékladech uplatnény napi". odpisy
z vodovodu, rolby, atd., bylo by to jinak. Uvedl, ie tam byly zapoéitany vynakladané prostfedky,
,,ale nemluvme 0 tom, ie to je hospodéfsky vysledek“. Dale sdélil, 2e od roku 2001, dle zépisu
zjednani pracovni skupiny Javorovy ze dne 17.04.2023, byla za toto obdobi ekonomicka ztréta
mésta 12 mil. K6. Uvedl, 2e jeden zfaktorfi ztréty je znovuodkoupeni chaty 0 3,3 mil. Ké dréi.
Navrhl vyhodnoceni chyb ohledné naklédéni s majetkem na Javorovém podloiené veékerymi
podklady a sdélil, 2e vytvofi zpravu o hospodafeni s timto majetkem.
RNDr. Palkovské — navrhla panu Ferencovi, aby se také stal élenem pracovni skupiny
k Javorovému. Uvedla, 2e mésto Tfinec Javorovy dotuje, aby nechatral a chata fungovala.
Mgr. Kaleta — poznamenal, ie v zakoné o obcich v § 82, je napséno, ie ,,élen zastupitelstva obce
ma pri vykonu funkce pravo pfedklédat zastupitelstvu obce, radé obce, vyborfim a komisim navrhy
na projednévani“ a konstatoval, 2e nikdo ze zastupitelfi za posledni roky iadny névrh na feéeni
Javorového nepfedloiil. Uvedl, 2e Javorovy tehdy kontroloval kontrolni vybor, a 29 nebyl élenem
kontrolniho vyboru.

RNDr. Palkovské — doplnila, ie tehdy byl pan Ferenc élenem kontrolniho vyboru a ie to dohleda.
Uvedla, 2e pan Ferenc byl a je élenem finanéniho vyboru a 2e nikdy nepfedloiil iadny navrh
k projednéni situace na Javorovém. Dodala, 2e mésto bere provozovani Javorového jako sluibu
obéanfim, mésto na tom nevydélévé. Opét pozvala pana Ference do pracovni skupiny, kde mohou
byt oba dva i s panem_Poznamenala, 2e vymyélet, co vée by se na Javorovém dalo
udélat je jednoduché, ale je také potfeba domyslet, kdo to véechno zaplati.
Ing. Ferenc — konstatoval, ie dokud pracovni skupina nedoporuéi névrh feéeni vyuiiti Javorového
a zastupitelstvo jej neschvéli, nebude se v této véci nic éinit.
Mgr. Kaleta — ,,Zastupitelstvo mésta zfidilo pracovni skupinu, jejimi L'iéelem bude pfedloieni
névrhu na budouci vyuiiti areélu Javorovy vrch“.
RNDr. Palkovské — shrnula, 2e pracovni skupina predloii navrhy feéeni vyuiiti areélu Javorovy
vrch, kaidy zastupitel se rozhodne pro jednu variantu, pro zvoleny navrh se vypracuje se
koncepce vyuiiti a zvoli se zpfisob financovani, zda investorem bude mésto nebo nékdo jiny. Opét
vyzvala pana Ference, aby se stal élenem pracovni skupiny Javorovy vrch.
Ing. Ferenc — reagoval na vyzvu RNDr. Palkovské, aby vstoupil do pracovni skupiny Javorovy
vrch.

PharmDr. Branny — vystoupil s vyjadrenim, 2e chata na Javorovém je jedna z historickych budov
na Uzemi Tfince a mélo by se k tomu objektu pfistupovat s pokorou.

Mgr. Turek — dotézal se, zda dostanou ty 4 varianty Feéeni Javorového, aby si je mohli nastudovat,
pak jestli existuje za poslednich 15 let néjaké rozvojova studie, koncepce areélu ,,od shora a2
dolfi“, resp. jestli byla nékdy méstem zadana a pofizena, a nakonec navrhl, aby se pan naméstek
zajel pro inspiraci podivat do Liberce na Jeétéd, kde feéili podobny problém s areélem jako je
Javorovy.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e pan Zondor zaéle panu Turkovi technicko-ekonomické posouzeni,
které nechal zpracovat odbor SMM. Konstatovala, 2e nelze srovnévat lstebnou a Javorovy,
protoie majetkopravni vztahy nejsou v§ude stejné. Dotézala se pana Turka, co si pfedstavuje pod
slovem ,,koncepce“.
Mgr. Turek — uvedl, 2e koncepce Feéi ,,Javorovy od shora a2 dolfl“ — kompletni analyza,
problematika pozemkfii, lanovky, nova lanovka,...

RNDr. Palkovské — sdélila, 2e pan Turek veékeré materialy k Javorovému jii ma. Dale informovala,
2e detailni koncepce bude vypracovéna ai po schvéleni névrhu feéeni zastupitelstvem mésta.
Uvedla, 2e pana Sventka zapoji do jednani z toho dfivodu, aby élenflm pracovni skupiny Javorovy
vysvétlil moinosti ziskéni dotaci.
Mgr. Turek a RNDr. Palkovska diskutovali 0 tom, co si kdo pi'edstavuje pod slovem koncepce.
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Ing. Kantor — sdélil, 2e od roku 1990 je s prestévkami zastupitelem mésta Trince a mé presné,
komplexni informace o Javorovém a mfiie odpovédét na veékeré dotazy ohledné Javorového —
fungovénl', historie, detaily, vée co je potreba reéit. Zdflraznil, 2e je potreba se soustredit na
zéchranu a rekonstrukci turistické chaty na Javorovém a jen se rozhodnout, zda to bude financovat
mésto nebo soukromy investor. Je potreba oprostit se od citfl. Uvedl, ie iédné
zfunkénich turistickych chat v Beskydech nenl' vlastnéna obci, jsou v soukromém drienl'
a koncepci chaty si uréuje jejl' majitel. Konstatoval, 2e obce, které si pofi'dily vleky 6i Ianovku, jsou
dnes ve velkych finanénl'ch potl'il'ch.
RNDr. Palkovské — k tématu Javorovy dodala, ie pracovni skupina bude pracovat a kdo se chce
zapojit, mé moinost.

Ing. Cieslar (tiskovy mluvc'i MMD — informoval zastupitele o aplikaci pro sluchové postiiené,
kterou mésto Trinec dohodlo sorganizaci Tichy svét. Sdélil, 2e na webové strénce
www.trinecko.cz je odkaz na tuto aplikaci, které slouii obéanflm spoékozenim sluchu pri
komunikaci sflredniky a s magistrétem. Poiédal zastupitele, aby obéany o této aplikaci
informovali.
Déle zastupitele vyzval, aby poiédali zéstupce spolkCI vjednotlich ééstech mésta, aby ,,plnili“
v aplikaci Trinec v mobilu ,,dlaidici“ kalendér akci, aby byla stéle aktuélm’ a nabl'zela obéanflm co
nejvice moinosti vyiitl'.
RNDr. Palkovské — doplnila, 2e organizace, které dostévajl' dotace z rozpoétu mésta, jsou pri
podpisu smlouvy upozornéni odborem ékolstvi, aby konénl' akci hlésili a akce tak byly
prezentovény aplikaci Trinec v mobilu.
Sdélila, 2e vedenl' mésta se dne 20.04.2023 zapojilo do akce ,,Uklid’me Tfinec“. Postupné se do
akce zapojily i dalél' odbory MMT pod vedenl'm panl' Stonawské, vedouci odboru iivotnl'ho
prostredl'. Vyzvala zastupitele a predsedy osadnl'ch vorfl, aby so do akce také zapojili.
Informovala, 2e pri L'Iklidu byla oslovena obéany mésta, aby se do L'Jklidu mésta zapojili také
bezdomovci.

Mgr. Bc. Golasowské, DiS. — informovala o projektu ,,stravenka“, ktery chtéjl' v Trinci rozjet. Sdélila,
ie V rémci projektu budou nabizeny Uklidové préce Iidem bez domova za stravenky. V souéasné
dobé probl'hé hledénl' koordinétora projektu, ktery bude mI't na starost VYbér osob, rozdélenl' préce,
kontrolu a vydévénl' stravenek. Uvedla, ie to bude nabl'dnuto klientflm azylového domu pro muie
Bethel na ul. Fry/decké a azylovému domu pro ieny Séra na ul. Hraniéni. Dodala, 2e je to ve
spolupréci se Slezskou diakonii.
Informovala, ie dne 22.05.2023 zaéne osvétové kampafi ,,Na cesté z ulice“, které mé pflsobit na
verejnost, a také na Iidi bez domova. Letéky budou obsahovat informace o moinostech
a kontaktech na instituce, na které se Iidé bez domova mvohou obrétit.
Déle informovala, 2e probihé komunikace s méstem Cesky Téél'n o podpore azyloch domfl
v Trinci, zvléété toho pro muie.

Ing. Stonawské (vedouci odboru iivotniho prostr'edi a zemédélstvi) — podékovala véem obéanflm,
kterl' se do vyzvy ,,Uklid’me Trinec“ ui zapojili, protoie akce trvé ui od brezna a zvléét’ podékovala
predsedflm osadnl'ch vorl‘] za spolupréci pri této akci.
RNDr. Palkovské — sdélila, 2e pan Zondor upozornl' predsedy osadnl'ch vorfl, 29 jim bylo
podékovéno za akci ,,Uklid’me Trinec“.

BC. Szpyrcové — pozvala na akce organizované kinem Kosmos a informovala, 2e Viebriéku
névétévnosti jednosélch kin obsadilo kino Kosmos 4. misto za 1. étvrtletl' roku 2023.

Mgr. Wolna — pozvala na akce organizované Knihovnou Trinec.

Mgr. Bc. Golasowské, DiS — informovala o rekonstrukci objektu ,,Marco Polo“. Investorem je
Slezské diakonie, které na rekonstrukci ziskala dotaci 40 mil. K6, které je podml'néna tI'm, 2e se
rekonstrukce musi uskuteénit v prflbéhu roku 2023. Sdélila, 2e préce probI'hajI' dle plénu a ,,novou
tvéf" by budova méla mI't k 31.12.2023. Od ledna 2024 bude slouiit klientflm pod nov9m nézvem
,,Komunitnl' centrum pro osoby s duéevnim onemocnénl'm“. Uv'edla, 2e se do budovy prestéhuji tri
sluiby — komunitnl' centrum Jordén, sluiba Noe a sluiba RUT, které jii dlouhodobé pflsobi na
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azemi mésta Tfince. Déle uvedla, 2e je v plénu, 2e vbudové bude zézemi pro osadnl' vyibor
a zéjmové spolky. Dodala, ie zména uiivénl' budovy je velmi pozitivné pfijl'ména obyvateli okoll'.

RNDr. Palkovské — pozvala na 20. roénik Dne s integrovanym zéchrannYm systémem, ktery
probéhne dne 03.06.2023.

Bc. Sikora, MSc. — informoval, 2e ve dnech 03. — 04.06.2023 bude probI'hat soutéi v poiérm’m
sportu jednotek Moravskoslezského a Olomouckého kraje, jak profesionélnl'ch, tak i dobrovolnych
hasiéfi a v nedéli 04.06.2023 bude den otevfenych dvefi' v NC na ul. Frydecké.

RNDr. Palkovské — pozvala na projekci hokejového utkém’ mezi HC Oceléfi Tfinec a Mountfield
Hradec Krélové, které se uskuteénl' dne 26.04.2023 v 17:00 hodin na ném. Svobody.

zAVI'ER
Primétorka podékovala véem pfitomnym za uéast na 4. zasedénl' zastupitelstva mésta.

Zasedéni zastupitelstva mésta bylo ukonéeno v 19:00.

V TFinci 03.05.2023 zapsali:

RNDr. Véra Palkovské
primétorka

Mgr. lvo Kaleta Radim Kozlovsky
néméstek primétorky néméstek primétorky
ovéFovatel usnesenl' a zépisu ovéFovatel usnesenl' a zépisu

Ing. Patrik Zondor
vedouci odboru KVM
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